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 54שמן המניין מס'  18-המועצת העיר 

 01.05.2022מיום 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o ראש העיר ויו"ר מועצת העיר - מר ששון מוטי 

o חבר מועצה - מר אחדות יעקב 

o חבר מועצה - מר בבלי יעקב 

o חבר מועצה - מר בר שי 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר גזית אילן 

o חבר מועצה - חרמר האס ש 

o חבר מועצה - מר ניסן זכריה 

o חבר מועצה - מר מזרחי יעקב 

o חברת מועצה - גב' מטלון אלינור 

o חבר מועצה ומ"מ ראה"ע - מר נוימרק זוהר 

o חבר מועצה - מר ניסים זאב 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר זברלו חיים 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע  - מר סיטון עזרא 

o ועצה וסגן ראה"עחברת מ - גב' עדן רבקה 

o חברת מועצה - גב' עומרד לוי גליה 

o חבר מועצה - מר צדקה יפת 

o חברת מועצה - גב' צ'פליצקי נעה 

o חבר מועצה - רו"ח קייקוב ראובן 
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o חבר מועצה - מר קינן שי 

o חברת מועצה - בשארי עינב-גב' קפלן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - ד"ר רוק מאיר 

 :נעדרו 

o צהחברת מוע - ד"ר גונן קרן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר חלבי מאיר 

o חברת מועצה - גב' לביא ציון שירלי 

o חבר מועצה - מר מכלוף קובי 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע  - מר סוטובסקי מיכאל 

 :כמו כן נכחו 

o מנכ"ל העירייה - מר ארז ניסים 

o גזבר העירייה - מר אמנון ארץ קדושה 

o מנכ"ל מדיטק חולון - מר דני וייס 

o מהנדס העיר - עד מורמר אבי 

o יועמ"ש העירייה - עו"ד יונת דיין 

o מנכ"לית החברה הכלכלית לפיתוח חולון בע"מ - גב' פנינה שנהב 

o דוברת העירייה - גב' נורית בייסקי 

o מנהל אגף תקציבים - מר רחמים בינוני 

o מנהלת מחלקת גבייה - גב' סיוון ריאבוי 

o שמאי העירייה - מר זוהר רטנר 

o עוזר ראש העיר ומרכז ישיבות מועצה - מר יוסי זיידה 

o מנהל כספים, החברה הכלכלית לפיתוח חולון בע"מ - מר מוטי ענתבי 

o  רו"ח בחברה לבילוי ובידור -מר דורון עברי 

 

 על סדר היום:

 של חבר המועצה שי קינן. -בקשה לישיבה שלא מן המניין  .1
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 .5/2022ביטול מכרז  –של חבר המועצה שי קינן בנושא  –הצעה לסדר  .2

וסייעות חדשות  מדיניות לקבלת גננות–של חבר המועצה שחר האס בנושא  – שאילתא .3

 ברשת קהילה ופנאי.

 חניה אזורית. –של חבר המועצה מזרחי יעקב בנושא  –שאילתא  .4

 רח' על שם עמוס ירושלמי.  –של חבר המועצה זכריה ניסן בנושא  –שאילתא  .5

 אישור מינוי מר אביעד מור כמהנדס העיר. .6

 ספרי תנ"ך עבור מוסדות החינוך. מכרז לרכישת .7

 . 2021 דוחות כספיים של החברה לפתוח תיאטרון מוסיקה אמנות מחול חולון בע"מ לשנת .8

 דוחות המילוליים של החברה לפתוח תיאטרון מוסיקה אמנות מחול חולון בע"מ לשנת .9

2021 . 

 .2021 דוחות כספיים של החברה הכלכלית לפתוח חולון בע"מ לשנת .10

 .2022עדכון תקציב רגיל לשנת  .11

 .2022עדכון תבר"ים לשנת  .12

 הארכת שירות למר שמעוני ארי מורה לפיזיקה תיכון הרצוג למשך שנה. .13

 הארכת שירות למר גרבר ויקטור מורה למתמטיקה תיכון איילון למשך שנה .14

 הארכת שירות לגב' מרמור וולף מרים מורה לתיאטרון תיכון הרצוג לשנה .15

 גב' לילייב לאה מורה לכימיה תיכון איילון למשך שנה.הארכת שירות ל .16

 

ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר שמן המניין מס' 

 548פרוטוקול מס'  54

 של חבר המועצה שי קינן. -בקשה לישיבה שלא מן המניין  .1

 .5/2022ביטול מכרז  –של חבר המועצה שי קינן בנושא  –הצעה לסדר  .2

וסייעות חדשות  מדיניות לקבלת גננות–אס בנושא של חבר המועצה שחר ה –שאילתא  .3

 ברשת קהילה ופנאי.

 חניה אזורית. –של חבר המועצה מזרחי יעקב בנושא  –שאילתא  .4

 רח' על שם עמוס ירושלמי.  –של חבר המועצה זכריה ניסן בנושא  –שאילתא  .5
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 מועצת העיר אישרה ברוב קולות את מינוי מר אביעד מור כמהנדס העיר. .6

ספרי תנ"ך ללא מכרז עבור מוסדות  ר אישרה ברוב קולות את הבקשה לרכישתמועצת העי .7

 החינוך.

מועצת העיר אישרה ברוב קולות את הדוחות הכספיים של החברה לפתוח תיאטרון  .8

 . 2021 מוסיקה אמנות מחול חולון בע"מ לשנת

מועצת העיר אישרה ברוב קולות את הדוחות המילוליים של החברה לפתוח תיאטרון  .9

 . 2021 וסיקה אמנות מחול חולון בע"מ לשנתמ

מועצת העיר אישרה ברוב קולות את הדוחות הכספיים של החברה הכלכלית לפתוח חולון  .10

 .2021 בע"מ לשנת

 .2022מועצת העיר אישרה ברוב קולות את עדכון התקציב הרגיל לשנת  .11

 .2022מועצת העיר אישרה ברוב קולות את עדכון התבר"ים לשנת  .12

יר אישרה ברוב קולות את הארכת השירות למר שמעוני ארי מורה לפיזיקה מועצת הע .13

 תיכון הרצוג למשך שנה.

מועצת העיר אישרה ברוב קולות את הארכת השירות למר גרבר ויקטור מורה למתמטיקה  .14

 תיכון איילון למשך שנה.

מועצת העיר אישרה ברוב קולות את הארכת השירות לגב' מרמור וולף מרים מורה  .15

 אטרון תיכון הרצוג לשנה.לתי

מועצת העיר אישרה ברוב קולות את הארכת השירות לגב' לילייב לאה מורה לכימיה תיכון  .16

 איילון למשך שנה.

 פרוטוקול

 תודה רבה, אני פותח את הישיבה.  :מר מוטי ששון

 רגע, יש עדכון או משהו? :מר בר שי

 שני ביקשה לדבר אבל היא לא נמצאת. :מר מוטי ששון

 לא, על אף סדר היום.  :בר שימר 

 איפה יוסי? :גב' אלינור מטלון

 איפה יוסי? :מר מוטי ששון

 יוסי לא פה.  :גב' אלינור מטלון

אבל בוא, גם מימי. מימי ביקשה לדבר אז בבקשה בוא נאפשר לה. מימי  מר מוטי ששון:

 בבקשה. טוב חברים, מימי בבקשה. 
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 רים.חברים, מימי רוצה לשאת דב :מר שחר האס

 תודה על העזרה. :מר מוטי ששון

 בבקשה, היא עומדת מחכה. :מר שחר האס

 כן בבקשה מימי, קדימה. :מר מוטי ששון

ערב טוב לכולם. בניגוד לבדרך כלל מה שאני עושה אז כתבתי כמה מילים.  אדר' מימי פלג:

אני מאוד מתרגשת. בכלל כבוד הוא לי לעמוד פה מולכם ולהיפרד בעצם זה 

 אחרון שלי בעיריית חולון. היום ה

 מימי לא הצבענו על זה. בשארי:-גב' עינב קפלן

 חבר'ה. מר מוטי ששון:

שנה ולא בכדי. קודם כל אני מודה  16שנים ונשארתי מעל  5-הגעתי לעירייה ל אדר' מימי פלג:

לכם כמועצה על האמון והתמיכה שנתתם בי לעמוד בראש מינהל ההנדסה 

ני מודעת לכובד האחריות שהוטלה על כתפיי. אז ולהיות מהנדסת העיר וא

נכון שאני היום מודה למועצה אבל למרות שזאת ישות משפטית נפרדת אני 

שנים שבהם  16גם מודה לועדה המקומית. בעצם בדיוק אותם פרסונות. 

כיהנתי כמהנדסת העיר היו שנים מאתגרות אך מלאות ב)לא ברור(. שנים 

תרמנו לבניינה ופיתוחה של העיר, כולנו כאיש שבהן שילבנו ידיים ויחדיו 

אחד בשליחות הציבור ולמענו. הישיבות שלנו התנהלו באופן מקצועי וענייני 

למרות שלפעמים גם היו מחלוקות. זה לא טריוויאלי בכלל מה שאני אומרת 

לכם. אני יודעת מה קורה בערים אחרות. מחלוקות זה נפלא, זה נהדר, זה 

ה לא תמיד טוב להגיד שהכול נכון. בכל מקרה הייתם טוב שמתווכחים. ז

מאוד מקצועיים, מאוד אפוליטיים ואני מודה לכם על זה. יכולותיהם 

המקצועיות הגבוהות של עובדי העירייה יחד עם שיתוף הפעולה המלא 

שזכיתי לקבל מכם, הגיבוי, האמון והתמיכה שניתנו לי ולעובדי מינהל 

בלה ובקידומן של תכניות חשובות לעיר ההנדסה באו לידי ביטוי בהו

וביישומן במסגרת היתרי הבנייה. תכניות אלה מגשימות הלכה למעשה את 

חזונה של העיר, מאפשרות את המשך פיתוחה תוך שמירה על ערכיה 

המיוחדים והבטחת איכות חיים עירונית לכלל תושביה. זה המקום לציין 

מית לתכנון ובנייה חולון בסיפוק ובגאווה את הסמכתה של הועדה המקו

על ידי הפנים כועדה מוסמכת עצמאית ומיוחדת וזאת לאחר  2021ביולי 

שנקבע כי הועדה המקומית חולון מקיימת מערכת תכנון ואכיפה באופן 

מקצועי ויעיל והרבה גם בזכותכם. מצאתי בעיריית חולון בית חם, בעל 

בכירים לצד עובדים פסיפס אנושי ייחודי. צעירים לצד ותיקים, מנהלים 

במגוון רב של תפקידים אולם מכנה משותף לכולם, מקצועיות, מחויבות, 

מסירות לעבודתם, תודעת שירות מפותחת ויחסי אנוש מצוינים. בהזדמנות 

זו אני מבקשת למסור איחוליי וברכותיי לאדריכל אביעד מור ששימש 
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יד מהנדס כאדריכל העיר וכממלא מקומי מספר שנים ועם כניסתו לתפק

העיר הבא של חולון עלה והצלח ואני יודעת שאתם היום מצביעים על זה. 

אני מבקשת להודות לראש העיר ששימש גם כיו"ר הועדה המקומית 

ולממלא מקומו מר זוהר נוימרק ששימש יו"ר ועדת המשנה וגם לכל ממלאי 

המקום של ממלאי המקום שמדי פעם ישבו לצדי וכמובן לכם על שירותכם 

נאמן. מאחלת לכולנו המשך עשייה פוריה וברוכה למען העיר חולון ובאמת ה

 תודה מקרב לב, אני נורא מתרגשת. 

תודה רבה למימי. משה בטח רוצה להגיד דברים. אתה רוצה להגיד דברים?  מר יוסי זיידה:

 זה לא אירוע פרידה פורמלי של הנהלת העיר. 

שנה.  16שנה, בכל זאת.  16? תעשו ארוחה גם כן. אז יהיה גם אירוע אני מבין מר זאב ניסים:

 שנים אז מגיע לה.  16אם היא הייתה 

שנים אז אני רוצה להודות לה על שיתוף הפעולה. מימי מקצוענית,  16כן  מר מוטי ששון:

דעתנית ובויכוחים בינינו הייתי נוטה לקבל את דעתה כי היא מקצוענית. 

את אני ראש עיר ותיק ותמיד הגענו הייתי מציג השקפת עולם משלי, בכל ז

להסכמות ולהבנות ותמיד הודעתי לה שהיא תקבל גיבוי מלא ומוחלט ממני 

בכל מה שקשור לצד המקצועי ואכן היא ניהלה את זה בתבונה, עשתה 

 החלטות במקצועיות.

 תודה. אדר' מימי פלג:

 אז ישר כוח ושיהיה לך בהצלחה. מר מוטי ששון:

 רבה.  תודה אדר' מימי פלג:

 בהצלחה למימי. מר שחר האס:

 בהצלחה.  גב' אלינור מטלון:

 יש לנו עוד פרידה היום, שני פה? מר יוסי זיידה:

 לא, היא תגיע, מר בר שי:

 היא תגיע יותר מאוחר. גב' אלינור מטלון:

 בסדר, כי היא רוצה גם להגיד מילות פרידה.  מר יוסי זיידה:

 יסן, בבקשה.היא לא הגיע. כן נ מר מוטי ששון:

טוב, אני רוצה לדבר מהצד, לא מהצד הניהולי של העירייה מהצד האזרחי.  מר ניסן זכריה:

אני חושב שמימי מלבד היותה אשת מקצוע היא הייתה קודם כל בן אדם. 

אתה תמיד יכולת לדבר איתה. לא משנה שלא הייתה מקבלת את דעתך אבל 

לת שלה הייתה פתוחה גם היית יכול לדבר איתה, לפנות אליה. תמיד הד

לבעיות של אנשים, גם לדברים שהם בגדר של עבירות בנייה. היא תמיד 
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ניסתה לבוא לקראת עד כמה שאפשר כמובן במסגרת החוק. ובאמת אני 

 רוצה לציין את זה שהיא הייתה ובהצלחה מימי.

 מימי לקבל מחמאה מניסן זה לא פשוט.  מר יעקב אחדות:

פחות, יותר מזה אבל בודאות אפשר להגיד שניסן אומר רק מה שהוא ניסן ל מר יוסי זיידה:

 חושב. הוא לא אומר שום דבר אחר. 

 ככה צריך להיות לא? מר זאב ניסים:

 לגמרי נכון.  מר יוסי זיידה:

 לא, לא תמיד הוא אומר מה שהוא חושב.  מר יעקב מזרחי:

 יעקב עזוב את השיחות ביניכם.  מר יוסי זיידה:

 טוב, אז בעזרתכם אני אפתח את ההצעה לסדר של שי קינן. בבקשה. שון:מר מוטי ש

 זה יותר נכון, בקשה לישיבה שלא מן המניין שעברה להיות סעיף נידון.  מר יוסי זיידה:

 15אני יכול לשאול שאלה לפני שאתם מתחילים? אני רואה פה בעדכון יש  מר זאב ניסים:

 סעיפים,

 .16 מר יוסי זיידה:

 כן. פה הורדתם שני סעיפים, מה הורדתם בדיוק?  יסים:מר זאב נ

אה היו הצעות לסדר ושאילתות של שני שהתפטרה בינתיים ואז היא חדלה  מר יוסי זיידה:

להיות חברת מועצה. מאחר והיא חדלה להיות חברת מועצה השאילתות 

 וההצעות לסדר שלה לא רלוונטיות. 

 אה, זה הבעיה? ועוד אחד. מר זאב ניסים:

 הורדנו רק את של שני.  מר יוסי זיידה:

 . 17ופה יש  15יש פה  מר זאב ניסים:

 שני סעיפים שלה היו. עו"ד יונת דיין:

 .16-ו 18יש  מר יעקב בבלי:

 אוקיי, בבקשה שי קינן תציג הצעה לסדר.  מר מוטי ששון:

 

 של חבר המועצה מר שי קינן  –בקשה לישיבה שלא מן המניין  .1

ערב טוב. קודם כל כפי שיוסי אמר הבקשה הייתה לישיבה שלא מן  אז מר שי קינן:

המניין. הבקשה הוגשה כחוק ועמדה בכללים. הבקשה של המניין לא הייתה 

אבל לא בגללי בסיפור הזה בגלל שהובהר לי שאפשר יהיה לקבל את 

ההחלטה אם נרצה לקבל החלטה אחרת, אפשר לקבל אותה עד חצות היום. 
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דבר השני הוא, בישיבה הקודמת הבאתם החלטה להיטל זה דבר ראשון. ה

 אחוז על כל העיר.  50השבחה בגובה של 

 מה שהיה. מר מוטי ששון:

כן. כן, ואני שאלתי אם אנחנו לא עושים הבחנה בחוק בין שכונה לשכונה,  מר שי קינן:

אחוז אז למה בכלל לחלק את העיר. אפשר לקבוע שכולה אזור  50-ל 0.25בין 

ז לצורך העניין אפשר יהיה לנייד כסף ממקום למקום בלי שום אחד וא

מגבלה כי נאמר לנו שחלוקה לאזורים לא מאפשרת גם את חלוקת הכסף בין 

 האזורים. זאת אומרת כל אזור הוא קופה משל עצמו.

 אבל שי, השארנו את המצב שהיה עד עכשיו. מר מוטי ששון:

לא סיימתי. ואני, ואני הגעתי אליך בתום  רגע, אני לא סיימתי. רגע אני מר שי קינן:

הישיבה ואמרתי לך שבמידה והחוק מדבר על אזורים כפי שהובהר לנו ולא 

על אזור, אז בוא ניקבע שנחלק את העיר לשני אזורים ואז זה נותן לעירייה 

את יכולת התמרון בכל האזור כולו. אמרתם לי שהרעיון הזה הוא מצוין אבל 

ך. אז לשם כך ביקשתי את אותה ישיבה שלא מן הרכבת כבר יצאה לדר

המניין, בגלל הדבר הזה. אני חושב שזה דבר קריטי ולכן היה כדאי לדון בו 

שנית. הרכבת לא יצאה מהתחנה אלא שלצורך הישיבה היום נאמר לי על ידי 

גורם מקצועי שעברתם על הדברים שוב וגיליתם שאין בעיה כזאת. זאת 

 מאזור לאזור.  אומרת שאפשר לנייד כסף

 איזה גורם מקצועי? מר מוטי ששון:

 לא משנה. מר שי קינן:

 מה, דבר, תגיד.  מר מוטי ששון:

 זה לא רלוונטי.  מר שי קינן:

 שנדע מה. מר מוטי ששון:

 לא רלוונטי. מר שי קינן:

 מהנדס העיר. מר מוטי ששון:

ה הבעיה אבל אני רציתי כן, לא רלוונטי. אבל אם זה ככה אז קודם כל נפתר מר שי קינן:

לשאול למה הדבר הזה צריך להתגלות בעקבות בקשה לקיום דיון בנושא? 

זאת אומרת אנחנו, הבאתם אותנו לכאן לישיבת מועצה, קיבלנו החלטה על 

מעלות  180בסיס הסבר משפטי, אוקיי, שבדיעבד מתגלה כבדיוק הפוך 

ו אז מאוד ייתכן למציאות. עכשיו, במידה ולא הייתי מבקש את הבקשה הז

שגם לא הייתם עולים על הפשלה הנוראית הזאת ואי אפשר היה לעשות מה 

 שאנחנו יכולים לעשות היום באין מפריע.

 אוקיי, בבקשה היועצת המשפטית. מר מוטי ששון:
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אז מה שהשתנה בין הישיבה לפני חודש לבין השיחה שהייתה לך עם הגורם  עו"ד יונת דיין:

באפריל, יצאה חוות דעת כתובה  24-ראשון הקודם, ה המקצועי היא שביום

של המשנה ליועץ המשפטי לממשלה כרמית יוליס שאחראית על התחום הזה 

שהבהירה בעקבות ריבוי פניות ושאלות וחקירה כי בסך הכול זה תיקון 

חקיקה חדש, בן כלום וכלום זמן עם יישום מהיר שכולם התיישרו לפיו. היא 

דבר לא לחלק את האזורים. אי אפשר כל העיר אזור  הבהירה אחד אין כזה

 אחד. חייבים לחלק לאזורים. 

 הצעתי, בגלל, מר שי קינן:

 רגע, עו"ד יונת דיין:

 בגלל לשון החוק הצעתי שני אזורים. מר שי קינן:

רגע, תן לי לסיים שי. שתיים, כמו שכתוב בלשון החוק כשבוחנים כל אזור  עו"ד יונת דיין:

אחוז היטל השבחה בפינוי בינוי הבחינה  0אחוז או  25אחוז,  50ואזור עם 

קריטריונים בתוך האזור הסגור. ההבהרה הנוספת  3צריכה להיות של אותם 

הייתה שלאחר מכן בשלב שנקבע היטל השבחה ומשתמשים בו, השימוש בו 

יכול להיות כבעבר שזה השינוי שקרה ביום ראשון האחרון. אז זה לא משהו 

 להגיד לפני זה.  שיכולנו

ואנחנו קיבלנו ועה, אני חושב שהיה ראוי מאחר אני, תקני אותי אם אני ט מר שי קינן:

אנחנו  ההחלטה, לעדכן את חברי המועצה באותה חוות דעת משפטית.  את

 לא עוקבים,

 היא רק הגיעה בראשון האחרון. מתי יכולנו לעדכן אתכם? עו"ד יונת דיין:

 עובדים בטלפתיה. אנחנו לא עובדים בטלפתיה.אנחנו לא  מר שי קינן:

 נכון, אבל היא רק הגיעה בראשון האחרון.  עו"ד יונת דיין:

 היה ראוי, היה ראוי ברגע שקיבלת, מר שי קינן:

 שי היא עונה לך, אתה לא מקשיב אתה קוטע אותה. מר מוטי ששון:

כשיו אומר לשים מישהו אני לא ע בסדר, אני אומר, אני אומר להבא, אוקיי? מר שי קינן:

על איזה עמוד תלייה כן? אני רק אומר להבא שמתקבלת חוות דעת משפטית 

שהיא רלוונטית לחברי המועצה אני חושב שיהיה ראוי לשרשר אותה אלינו 

 שנדע.

 אוקיי בסדר.  מר מוטי ששון:

 אני מציע עוד דבר לגבי העניין הזה. מר זאב ניסים:

 רון. רגע עוד דבר אח מר שי קינן:

 בבקשה. מר זאב ניסים:
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 גם אני רוצה שתשלחי לחברי המועצה את חוות הדעת. מר שי קינן:

 אין שום בעיה, אשלח לכם אותה.  עו"ד יונת דיין:

עוד דבר. אני מבקש להעביר את זה לועדת משנה באמת שאנחנו נשב על זה  מר זאב ניסים:

 ונה מבחינת,ואנחנו נציע חלוקה הרבה יותר צודקת והרבה יותר נכ

 אבל אין, עו"ד יונת דיין:

  כבר אישרת את זה כבר. מר יוסי זיידה:

 אה זה נגמר? מר זאב ניסים:

 בלילה. 12זה עד  מר שי קינן:

 אה, נגמר. אוקיי. אפשר עוד היום לעשות את זה אחרי הישיבה. מר זאב ניסים:

שי מוריד את זה מסדר  רגע, אתה רוצה להוריד את זה מסדר היום? אוקיי, מר מוטי ששון:

 היום. תודה רבה. ירד מסדר היום. שני יש לך הזדמנות.

 שלום שני, ברוכה הבאה. מר יוסי זיידה:

 לפני שאת יושבת.  מר מוטי ששון:

 ברוכה הבאה שני. גב' אלינור מטלון:

 רוצה לומר כמה מילים? כמה משפטים? מר מוטי ששון:

 תן לה להתיישב. מר יוסי זיידה:

 אני יכולה לשבת? י כהן מסילתי:גב' שנ

 כן, שלום.  עו"ד יונת דיין:

 כאילו 'מה נפלתם עליי פתאום?' מר יוסי זיידה:

 מוטי רוצה שאני אלך מהר.  גב' שני כהן מסילתי:

 חס וחלילה. מר יוסי זיידה:

 יודעת מה, עכשיו אני אעניש אותך. מר מוטי ששון:

 עוד לא התקרר כבר הוצאת לי את השם? מוטי מה, המקום שלי גב' שני כהן מסילתי:

 בסוף הישיבה, כן מה לעשות. מר מוטי ששון:

 מה, בחייך.  גב' שני כהן מסילתי:

 לא, לא מוטי הוציא. מר יוסי זיידה:

 מה זה. גב' שני כהן מסילתי:

 אב הבית הוציא, אב הבית הוציא. מר יוסי זיידה:
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 בהנחייה של מי? גב' אלינור מטלון:

שעות הוא  48שעות להתחרט. אחרי  48שני ברגע שמישהו מתפטר אז יש לו  ון:מר מוטי שש

 חדל מלהיות חבר מועצה.

 זאת אומרת שאת מיום שלישי שעבר חדלת מלהיות חברת מועצה. מר יוסי זיידה:

 נו בסדר. גב' שני כהן מסילתי:

 אנחנו מרשים לה אבל. מר שחר האס:

 את ידעת את זה. מר יוסי זיידה:

 בתלוש השכר שלך יופיע לך כמה ימים. ניסים: מר זאב

 כן. קיבלתי את כל ימי החופש.  גב' שני כהן מסילתי:

 שני את באמצע, באמצע סדר יום ניתן לך להיכנס.  מר מוטי ששון:

 שאני אצא החוצה? גב' שני כהן מסילתי:

 לא. מר יוסי זיידה:

היפטר ממך מהר. לא, את שלא תרגישי, שלא תרגישי שאנחנו רוצים ל מר מוטי ששון:

 תישארי איתנו. 

 תראה השם שלי כבר לא כאן אז כאילו, גב' שני כהן מסילתי:

 תחזיר אותו. מר מוטי ששון:

 אז כנראה שכן.  גב' שני כהן מסילתי:

 אבל את כאן וזה הכי חשוב.  גב' נעה צ'פליצקי:

 זה נכון. גם הבאתי עוגה אז מוטי, גב' שני כהן מסילתי:

 אז רגע, בוא נגמור. שי יש לך הצעה שנייה נכון? ששון:מר מוטי 

 אנחנו רוצים את נאום ההסבר שלך. אנחנו גם רוצים שי, מר זאב ניסים:

 אני, מר שי קינן:

 ההצעה, מר זאב ניסים:

מוטי, מוטי תראה אני אגיד לך. יש מעט מאוד דברים שאני לא עומד בפניהם.  מר שי קינן:

תרצה שנחלק את העוגה לפני ההצעה, לי אין עוגה זה אחד הדברים. אם 

 בעיות.

 שי אתה רוצה עוגה? גב' שני כהן מסילתי:

 לי לא תהיה התנגדות.  מר שי קינן:

 רק בשביל הסדר הטוב, שי הסעיף הראשון יורד מסדר היום או נשאר? עו"ד יונת דיין:
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 כן, כן, הוא אמר הוא יורד. מר מוטי ששון:

ובהנחה שאין שום בעיה להעביר כסף ממקום למקום אז אני כפי שהסברת  מר שי קינן:

 אוריד אותו, כן.

 וההצעה לסדר השני שלך, מה זה? מר מוטי ששון:

 כן. אז, מר שי קינן:

 אביעד בהצלחה, כל הכבוד.  גב' שני כהן מסילתי:

 שי, תציג את זה שי.  הסעיף ירד מסדר היום. מר מוטי ששון:

 

  5/2022ביטול מכרז  –מר שי קינן בנושא  של חבר המועצה –הצעה לסדר  .2

 יש?  מר שי קינן:

 חברים. בואו, בואו נהיה רגע מרוכזים ובשקט. מר יוסי זיידה:

 טוב, מוטי ערב טוב. חיים מה קרה? אני מבין שאתה איש בשורות חיים.  מר שי קינן:

 מה, הפסידו? מר שחר האס:

 הובסה. מר יוסי זיידה:

 . הובסנו מר חיים זברלו:

 מי שעוד יכול לבטל את הכרטיס לבילבאו יכול.  מר יוסי זיידה:

 מוטי, מוטי בהקשר לשיחה, מר יעקב מזרחי:

 בבקשה שי. תציג את זה. מר מוטי ששון:

טוב מעניין לעניין באותו עניין, מה שהניע אותי לקיים את המועצה שלא מן  מר שי קינן:

בוססות תפגענה. משהחשש המניין זה היה החשש שלי שמא שכונות פחות מ

הזה הוסר וטוב שכך אז אני מתכבד לפרט אודות הצעתי השנייה שהיא דנה 

למעשה בכמעט באותו דבר. אני נדהמתי לגלות בישיבה של ועדת מכרזים 

האחרונה שגורם מקצועי הביא לנו לחברי הועדה לאישור מכרז שמדבר על 

שיש צורך לפרט אודותיו, ניקיון של מקום מאוד ספציפי בעיר. אני לא חושב 

 זה לא משנה. 

 למה אבל? מר ניסן זכריה:

 יעשה לך טוב? מגדלי, מר שי קינן:

 כן. מר ניסן זכריה:

 מגדלים בשדרה, בסדר? מר שי קינן:

 אני רוצה לדעת מה. מר ניסן זכריה:
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 מגדלים בשדרה. ואופן הצגת המכרז מאוד צרם לי ואני שאלתי אותו, מר שי קינן:

 אתה מדבר שהוא הציג בפניכם בועדת המכרזים? ששון:מר מוטי 

כן. ואני שאלתי אותו מי עומד מאחורי מכרז. אני נדהמתי, הוא אמר לי מוטי  מר שי קינן:

וחנה. לא הבנתי מה קשור חנה, כבר שנים לא פה אבל אולי היא מתכננת 

 לחזור. לא משנה. 

 מוטי ענתבי? מר מוטי ששון:

 ה לי אותו גורם מקצועי. מוטי,כן, ככה ענ מר שי קינן:

 מה, נהיית קבלן ניקיון מוטי ולא אמרת לנו? מר ניסן זכריה:

 לא יודע. מר מוטי ששון:

 כנראה היא לא מסתפקת בחברות דירקטוריון. מר שי קינן:

 באה לעשות ספונג'ה. מר זוהר נוימרק:

 כן, כנראה שהיא מעורבת בדברים נוספים.  מר שי קינן:

 תתעלם ממה שאמר לך. :מר מוטי ששון

 לא משנה.  מר שי קינן:

 אף אחד לא מעורב, מר מוטי ששון:

 זה אולי, אולי לא אמרת בהלצה ולא הבנתי.  מר שי קינן:

 אה, אמר לך בהלצה ולא הבנת. מר מוטי ששון:

כן, אני לא חושב שבהלצה אבל בוא, בשביל להעביר את זה כי אני בכל זאת  מר שי קינן:

 גם.  שנגיע לעוגה

 זהו, יש הזדמנות להרוויח כאן.  מר מוטי ששון:

 אז בוא מפאת כבודם של אחרים כן. מר שי קינן:

 העוגה מתקררת.  מר יוסי זיידה:

בכל מקרה שאלתי אותו מי עומד מאחורי זה כי אני לא האמנתי שמביאים  מר שי קינן:

וכה מכרז כזה. טוב, השאלה השנייה שלי הייתה אם יש שכונה נוספת שז

ליחס המועדף הזה של ניקיון אחר הצהריים כי היה לא מובן לי איך שכונה 

אמנם שכונה נהדרת, שכונה נפלאה, הבניינים גבוהים, לובי מפואר. אין, אין 

שום טענה. רק אני חושב ששירות ציבורי צריך להינתן גם בשכונות לא 

 מפוארות, מה לעשות? זה שירותים ציבוריים.

 בל הוא ניתן, הוא ניתן בכל השכונות. א מר מוטי ששון:
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רגע, רגע. אני אומר לך מה ששאלתי ומה שענו לי מוטי, בסדר? אחרי זה תענה  מר שי קינן:

לי. והוא אמר לי לא, אין, אין שירות כזה בעוד שכונה. אז שאלתי אותו במה 

דמן, במה דמן של האימהות של מגדלים בשדרה סמוק יותר מדמן של 

י כהן או בתל גיבורים או בקריית בן גוריון או בקריית שרת? האימהות בג'ס

למה הן מועדפות? עכשיו מוטי תשמע לתשובה הנהדרת שלו, לפנתאון כמו 

שאומרים. הוא אמר לי תשמע שי, יש, יש אנשים שווים אבל יש שווים יותר. 

 אוקיי? 

 מי אמר לך? מר ניסן זכריה:

צה, במילים האלה, אני נדהמתי, אני רוצה, יונת אותו גורם מקצועי. אני רו מר שי קינן:

 את מפריעה לי. אני רוצה, ככה הוא אומר לי, גם אין,

 אני שומעת הכול. עו"ד יונת דיין:

גם אתם מפריעים לי אבל ממך אני מצפה יותר. איך הוא אמר לי? אני, אני  מר שי קינן:

 רוצה,

 ל הכול בסדר.שי לא זכור לי שאני הילדה שלך אב עו"ד יונת דיין:

ממך אני מצפה יותר בגלל שמצפים יותר ממישהו שהוא מוערך יותר. את  מר שי קינן:

 צריכה לקבל את זה כמחמאה.

 שי נו מה אתה? מר מוטי ששון:

בכל מקרה, אמרתי לו אני רוצה להבין מה, במה דמן סמוק יותר. הוא אמר  מר שי קינן:

ים יותר. אני רוצה שהאימהות לי תשמע, זה נכון שכולם שווים אבל יש שוו

של מגדלים בשדרה שהן יורדות עם העגלות המפונפנות שלהן, מפונפנות 

 העגלות שלהן לא כמו בתל גיבורים.

 שי אתה עושה פה, מר מוטי ששון:

זה מה שהוא אמר מוטי. אחרי זה תתעמת עם דבריי, אבל זה, זה התשובה  מר שי קינן:

 שקיבלתי.

 קבל תשובה.עכשיו ת מר מוטי ששון:

 לא סיימתי. שהן יודעות, מר שי קינן:

 אתה בא לעשות פה הצגות? נו באמת, זה לא מכובד. מר מוטי ששון:

 מוטי אני לא סיימתי. מר שי קינן:

 תקשיב מה שאתה עושה, אתה עושה דמגוגיה. מר מוטי ששון:

 כל מה שלא מסתדר עם המחשבה שלך הוא לא מכובד, זה ברור לי. מר שי קינן:

 מה, אתה מבין מה שאתה אומר?  מר מוטי ששון:
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 אני,  מר שי קינן:

 אתה מצטט מישהו שאני מעורב במכרז של ניקיון במגדלים בשדרה? מר מוטי ששון:

 מוטי אני אומר לך את מה, מר שי קינן:

 מה זה מעניין אותי מה הוא אומר? מר מוטי ששון:

ת הפרוטוקול או הקלטה, תבחן את מוטי, מוטי זה מה שנאמר. תוציא א מר שי קינן:

הדברים. מה הבעיה? איזו בעיה יש פה? תבחן את הדברים. אם אני, אם אני 

 משקר, אם אני משקר אז תעמיד אותי על שקריי. מה הבעיה?

 לא, אבל למה, למה,  מר אילן גזית:

 לא מר שי קינן:

 וי.לא, למה גורמים עלומים. הכול כזה חסוי. הכול חס מר אילן גזית: 

 אני לא רוצה לפגוע בכבודו של האדם.  מר שי קינן:

לא, אבל שי. אם אותו בן אדם אומר לך כזה משפט, אני מיד הייתי שואלת  גב' נעה צ'פליצקי:

 אותו,

אז אני מיד, הנה. זוהר פה, זוהר פה תשאלי אותו איזה קול צעקה הקמתי  מר שי קינן:

 מיד באותו רגע.

 ול לשאול שאלה?שי אני יכ מר יעקב מזרחי:

 לא, אחרי שאני אסיים. מר שי קינן:

 תסיים. מר יעקב מזרחי:

ואז הוא אומר לי העגלות המפונפנות צריך שמישהו ינקה סביבן, איך שהן  מר שי קינן:

קמות שינקה סביבן אחר הצהריים. עכשיו אני אמרתי באותה ישיבה שאני 

נה איזה אימא מגיעה רואה את הדבר הזה בחומרה רבה, נכון. כי זה לא מש

לגינה וזה לא משנה מה עשו בעגלה שלה והעגלה המפונפנת זה קוד, זה מילת 

קוד למעמד סוציואקונומי וההבחנה הזאת שעושים בין מי שיש לו, מי שיש 

לו יותר היא הבחנה פסולה בעיניי. אני רוצה להגיד, אני רוצה להגיד דבר 

דבר אבל לא רק כל ילד, גם כל נוסף. כל ילד בחולון צריך לקבל את אותו 

מבוגר צריך לקבל את אותו דבר. ואני חושב שלסיום, סיום דבריי, אני חושב 

שהמכרז הזה דינו להתבטל אבל לא להתבטל, אלא להיפתח מחדש ושכל 

השכונות תזכנה לאותו דבר בדיוק. ניקיון גם אחרי הצהריים, לא רק 

ים וגם אפילו אגרובנק, כן, במגדלים בשדרה. גם קריית שרת וגם תל גיבור

גם להם מגיע אחר הצהריים. ואני חושב שמאחורי ההחלטה הזאת, מוטי, 

אם היא לא תתוקן אם הנושא הזה לא יתוקן, מתנוסס מעליה דגל שחור. 
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יותר מזה, יש חוק, יש חוק שאני חושב שהוא סותר את המכרז הזה. המכרז 

 ור אפליה במוצרים ושירותים,הזה עומד בניגוד לחוק ואני מדבר על חוק איס

 אתה אומר כאן דברים חמורים. אתה קולט מה אתה אומר? מר מוטי ששון:

 מוטי אני לא סיימתי את דבריי, יש לי עוד דקה תכבד אותי. מר שי קינן:

 בסדר, מכבד אותך. מר מוטי ששון:

 אז, אז אני מבקש. תן לי לסיים את דבריי. מר שי קינן:

 יכול לבדוק את זה אחרי זה, מה הבעיה. אתה  מר זאב ניסים:

חוק איסור אפליה במוצרים ושירותים במקומות בילוי קובע כי מי שעיסוקו  מר שי קינן:

באספקת מוצר או שירות ציבורי או בהפעלת מקום ציבורי לא יפלה 

באספקת המוצר או השירות הציבורי. כמובן שאנחנו נותנים שירות ציבורי 

רות ציבורי הוא שירות שניתן לציבור על ידי המדינה או ולעניין ההגדרה, שי

זכיין שבמקרה הזה אנחנו כרשות מקומית מטעמה. אני כאן סיימתי את 

 דבריי.

 אוקיי. מר מוטי ששון:

ובסיום דבריי אני מבקש שוב, ההחלטה על המכרז הזה היא החלטה שגויה.  מר שי קינן:

תנוסס דגל שחור של אי שוויון, האופן שבו יצא הוא אופן שגוי. מעל המכרז מ

 אוקיי ואנחנו בדיוק, אנחנו שבוע אחרי אני, אתה זוכר מוטי שהיו מקומות,

 אמרת שסיימת. מר מוטי ששון:

 היו מקומות שלא נתנו ליהודים להיכנס לגנים. היום, היום, מר שי קינן:

 די, די, די, מר זוהר נוימרק:

 להיכנס לגן, היום מותר להיכנס לגן ומותר מר שי קינן:

 כמה פופוליזם שי, בחייאת. מר זוהר נוימרק:

 תעצור. גב' נעה צ'פליצקי:

 עם כל עגלה שהיא, מפונפנת או לא מפונפנת.  מר שי קינן:

 שי,  מר מוטי ששון:

 שאלה, אפשר לשאול אותך שאלה?  מר יעקב מזרחי:

 אם זה פתוח לדיון. מר שי קינן:

 ן?אה, זה פתוח לדיו מר יעקב מזרחי:

אני אשאל אותך שאלה. אתה אמרת דבר חמור ביותר ומה שאתה אומר  מר מוטי ששון:

 כרגע, אם תשמע את עצמך בהקלטה אתה אומר דברים חמורים ביותר.
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 אני ציטטתי מתוך ישיבה מוטי. מר שי קינן:

 רגע, אבל אני, אבל למה אתה מפריע לי?  מר מוטי ששון:

 כי אתה מאשים אותך. מר שי קינן:

לא, לא, לא. אני לא מאשים אותך. אני רק אומר אם אתה תשמע מה שאתה  ר מוטי ששון:מ

אמרת בהקלטה, כן, תשב בשקט. תנטרל את הדמגוגיה, אתה תבוא אליי 

 למחרת ותתנצל על מה שאמרת.

 למה? מר שי קינן:

 מעולם לא הייתי מעורב באף מכרז מאז שאני ראש עיר. מר מוטי ששון:

 אני אומר לך,אז  מר שי קינן:

 אל תפריע לי, אני, לא, מר מוטי ששון:

 שככה הגורם החיצוני אמר. מר שי קינן:

 אז אני אענה לך.  מר מוטי ששון:

 תענה. מר שי קינן:

כי מה שעשית כאן זה דמגוגיה זולה שיצקת וזרקת לכיוון שלי ואתה מתחיל  מר מוטי ששון:

מעולם לא הטילו דופי שאני לפתח כל מיני תיאוריות נגד ראש העיר המכהן ש

 הייתי מעורב במכרז כזה או אחר. רגע.

 לא אני אמרתי את זה. מר שי קינן:

 אני קורא לך לסדר פעם ראשונה. מר מוטי ששון:

 עובד שלך אמר את זה. מר שי קינן:

אני קורא לך פעם שנייה לסדר, אתה לא תפריע לי לדבר ולענות לך על  מר מוטי ששון:

ם שאמרת. אמרת כאן דברים חמורים שגובלים בדיבה ואני הדברים החמורי

 מציע לך בנוכחות החברים לחזור בך. 

 אני מציע לך לתבוע אותי דיבה. מר שי קינן:

 אוקיי, אתה לא חוזר בך ממה שאתה אמרת? מר מוטי ששון:

 לא, אני ציטטתי. מר שי קינן:

מך לחזור בך כי אתה עושה כאן רבותיי, אני אומר פעם שלישית אני מבקש מ מר מוטי ששון:

 דבר חמור ביותר.

 מוטי, מר שי קינן:

 שמעת מה שאמרתי לך? תחשוב, מר מוטי ששון:

 מוטי, אני,  מר שי קינן:
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אני קורא לך פעם שלישית לסדר ואתה תצא. אתה לא נותן לי לדבר, אתה  מר מוטי ששון:

 מפריע לי, אתה משתלט על הישיבה.

 לט,אני לא משת מר שי קינן:

 לא, אני מבקש שתצא עכשיו. אתה לא נותן לי לדבר. מר מוטי ששון:

 אתה לא יודע להתמודד, מר שי קינן:

 אני מבקש שתצא. מר מוטי ששון:

 אתה לא יכול להתמודד עם הדברים בצורה אחרת? מר שי קינן:

 אני רוצה שתצא כי אמרתי לך לצאת. מר מוטי ששון:

 עם הדברים?למה אתה לא מתמודד  מר שי קינן:

אני רוצה שתצא כי אמרתי לך לצאת פעם שלישית. הזהרתי אותך פעם  מר מוטי ששון:

 ראשונה, פעם שנייה,

 מוטי אתה משתמש, אתה משתמש בכוח שלך בצורה שרירותית. מר שי קינן:

 לא, מר מוטי ששון:

 אני, אני לא אבזה אותך, אני לא אבזה אותך, מר שי קינן:

 חזור,אתה ת מר מוטי ששון:

 לא, אני לא אבזה אותך אני אצא. מר שי קינן:

 אבל אתה תצא.  מר מוטי ששון:

 אבל כל הדברים, מוטי יש פה אנשים, יש פה אנשים שנכחו בישיבת מכרזים, מר שי קינן:

 הוא אמר מוטי וחנה? מר זוהר נוימרק:

 אבל ביקשתי שתצא. מר מוטי ששון:

 כמו אלינור, מר שי קינן:

 אמרתי לך לצאת. הפקח. :מר מוטי ששון

 אלינור, הוא אמר מוטי וחנה? מר זוהר נוימרק:

 לא, אני לא הייתי בישיבה. גב' אלינור מטלון:

 אני לא שמעתי מוטי וחנה. מר זוהר נוימרק:

 אני פיזית לא הייתי בישיבה.  גב' אלינור מטלון:

 אולי הייתה לך שיחה פרטית איתם. מר זוהר נוימרק:

 , לא, לא.לא מר שי קינן:
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 אני מבקש שתצא מהישיבה. טירוף מה זה הדבר הזה, איזה חוצפן.  מר מוטי ששון:

 חבל שאתה לא יודע להתמודד באופן ענייני.  מר שי קינן:

חברים זה דבר שהוא לא מקובל ומי שיש לו טענה כזאת או אחרת על  מר מוטי ששון:

יכול לפנות לראש מעורבות של חבר מועצה או סגן ראש העיר או ראש עיר, 

העיר, יכול לפנות ליועצת המשפטית ולהציג בפניה דברים. מעולם לא הייתי 

שנים כמעט שאני ראש עיר לא הייתי מעורב בשום מכרז.  29מעורב במשך 

אני לא הייתי חבר באף ועדת מכרזים ולהטיל דופי, להגיד שמוטי וחנה? מה 

 הקשר לחנה לפה שעזבה עוד לפני שנים.

 מוטי אבל, ור מטלון:גב' אלינ

 רגע, רגע, אני לא עונה לך. אני מדבר לחברים. מר מוטי ששון:

 אני לא עונה, אני רק אומרת לך. גב' אלינור מטלון:

 אני מדבר לחברים. מר מוטי ששון:

 ומה אני, לא חברה? גב' אלינור מטלון:

 את מפריעה לי.  מר מוטי ששון:

 רוצה להיות חבר שלי אבל עדיין. אני יודעת שאתה לא גב' אלינור מטלון:

 את מפריעה לי. מר מוטי ששון:

 לא, הוא מדבר לא, לא להפריע לו. אחר כך תוכלי להגיד מה שאת רוצה.  מר יוסי זיידה:

אני מדבר לכולם, לא במיוחד אלייך. לכן אני אומר, רבקה את מפריעה. לכן  מר מוטי ששון:

שנתנו  ואיזה השוואות הוא עשה? אני אומר תיזהרו בלשונכם. מה זה לעשות,

 למשפחות להיכנס וחלק שלא נכנסו. 

 ובתקופה ההיא מה קרה,  גב' רבקה עדן:

בתקופה ההיא, מה זה הדבר הזה. האיש נסחף. חבר'ה, נכון שבעוד שנה וחצי  מר מוטי ששון:

 יש פוליטיקה, יש בחירות ומי שרוצה, את מפריעה לי עוד פעם. 

 י מפריעה? הוא מדבר, היא מדברת הם לא מפריעים. אני מדברת,אנ גב' אלינור מטלון:

 אני קורא לך פעם ראשונה לסדר. תפסיקי להתחצף כל הזמן. מר מוטי ששון:

 אלינור, אלינור שמענו, מר יוסי זיידה:

 לא, זה לא יקרה היום, הבנתי. בסדר. גב' אלינור מטלון:

ברים כאלה, דברים חמורים. ואני חבר'ה יש גבול למה שאפשר לסבול ד מר מוטי ששון:

מבקש מהיועצת המשפטית, תבדקי את מידת החומרה בנושא של הוצאת 

 דיבה. תבדקי ותתני לי תשובתך עד סוף השבוע. 
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 אוקיי.  עו"ד יונת דיין:

שאלה בנושא. במידה והיא תבדוק והיא תראה שכן הדברים נאמרו, אני  מר זאב ניסים:

 רונים הוא חרג מהמסגרת הנכונה. מסכים גם איתך שבמשפטים האח

 הרבה. גב' רבקה עדן:

 חרג, זה לא חשוב.  מר זאב ניסים:

 חשוב מאוד. גב' רבקה עדן:

 אבל הוא העלה טענות מסוימות ואת זה אפשר לבדוק. יש לנו פרוטוקולים, מר זאב ניסים:

 אבל תגיד לי, אם יש לך טענות אתה לא בא אליי? מר מוטי ששון:

 זה נכון. אני, אני פועל אחרת. ם:מר זאב ניסי

 כשאתה, אתה שמעת משהו לא בסדר, מר מוטי ששון:

 אם לי הוא היה אומר את זה, מר זאב ניסים:

 אתה בא אליי מספר לי.  מר מוטי ששון:

 ברור, ברור. מר זאב ניסים:

 יש גם מבקר עירייה שאפשר לפנות אליו. עו"ד יונת דיין:

 א רוצה לבוא לראש העיר יכול לפנות,עכשיו, מי של מר מוטי ששון:

 אבל אם זה אמת או לא אפשר לבדוק את זה. יש פרוטוקולים. מר זאב ניסים:

למבקר העירייה. הוא ניגש למבקר העירייה ומבקר העירייה לא כפוף לראש  מר מוטי ששון:

העיר. מבקר העירייה כפוף למועצה. יכול לפנות ולהביא לו את המקרה 

 ויבדוק אותו.

 לא יותר טוב להגיע לזה, להוציא אותו החוצה? ר זאב ניסים:מ

 תשמע הוא לא נותן,  מר מוטי ששון:

 מוטי אפשר להחזיר אותו? מר יעקב מזרחי:

 תכף, לקראת ההצבעה. מר מוטי ששון:

 אפשר היה לטפל בזה אחרת.  מר זאב ניסים:

 תקשיב זה, מר מוטי ששון:

 זה לא לכבודך. מר זאב ניסים:

אי אפשר להפריע כל משפט לראש העיר. אמר דברים חמורים, זכותי כמו כל  י ששון:מר מוט

זכות של חבר מועצה להשיב להאשמות חמורות האלה. וכשחבר מועצה לא 

מאפשר לי לנהל את הישיבה ולא מאפשר לי לענות על הדברים החמורים אז 
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. לא יכול אני מתריע בו. פעם ראשונה ופעם שנייה ופעם שלישית מוציא אותו

 להיות שאי אפשר לדבר, שראש העיר לא יענה לדברים החמורים האלה. 

 עכשיו הוא יכול להיכנס? מר זאב ניסים:

 טוב מישהו רוצה להתייחס או שנעשה הצבעה?  מר מוטי ששון:

 כן, כן, אני רוצה. מר ניסן זכריה:

 כן ניסן. מר מוטי ששון:

 רגע, רגע, על מה מתייחס? מר יעקב מזרחי:

 רגע, רגע. מר ניסן זכריה:

 הוא רוצה לבטל את המכרז. מר מוטי ששון:

אני כרגע לא נכנס למה ששי אמר לגבי לבטל את המכרז, אני שואל שאלה  מר ניסן זכריה:

אחרת. אם באמת נאמרו הדברים הללו, אמר אותם איזשהו פקיד מסוים. 

 ה לא מכובד.אם הוא אמר דבר כזה זה דבר חמור לדעתי. זה לא יפה גם, ז

 המנכ"ל יבדוק. מר מוטי ששון:

 למה? זוהר נמצא פה. הוא יכול להגיד לנו מי אמר את זה. מר ניסן זכריה:

 והיועצת המשפטית תבדוק את זה. מר מוטי ששון:

 הוא דיבר לעניין אבל זה לא מה ששי אמר. הוא לא דיבר על חנה. מר זוהר נוימרק:

 יבר?אה, אתה יודע מי ד מר יעקב מזרחי:

 הוא יודע, ברור שהוא יודע. גם אני יודע מה. כולנו יודעים מי זה.  מר ניסן זכריה:

 עזוב, בסדר. הוא לא רצה להגיד. מר זוהר נוימרק:

 ברור מי אמר את זה. אבל אני אומר אם שי באמת אומר, מר ניסן זכריה:

 ה או לא נאמרו.אפשר לקרוא לו ולשאול אותו אכן אם נאמרו הדברים האל מר מוטי ששון:

 זה לא יפה.  מר ניסן זכריה:

 יש פרוטוקול לא? מר מוטי ששון:

 אני, מוטי וחנה אני לא שמעתי. אתה שמעת לגבי זה? אני לא שמעתי. מר זוהר נוימרק:

 אני חושב ש)לא ברור(.  מר יעקב מזרחי:

 לא קשור כרגע. מר ניסן זכריה:

 עיה פה?לא מבין מה הבעיה פה. מה הב מר יעקב מזרחי:

 תענה את התשובה פה מוטי. מר יוסי זיידה:

 טוב חברים, אני אענה את התשובה.  מר מוטי ששון:
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 אותו פקיד דיבר לא לעניין.  מר יעקב מזרחי:

טוב חברים אני רוצה לענות. מדובר בתחזוקת פרויקט מגדלים בשדרה שכפי  מר מוטי ששון:

ן בחומרים ולכן גם קיבל הידוע הוקם כמתחם בסטנדרט גבוה הן בתכנון וה

מענה של תחזוקה בהתאם ומתן מענה לאלמנטים הייחודים של השדרה. 

 יעקב.

 סליחה. מר יעקב מזרחי:

התוספת היא שעות העבודה של פועל ניקיון גם בשעות אחר הצהריים. חשוב  מר מוטי ששון:

לציין כי גם בפארק פרס שמהווה אתר מרכזי קולט קהל ומקבל מענה של 

 ן בשעות מרובות וגם במקומות אחרים כמו מרכזים מסחריים.ניקיו

 בערב. 18:00מדובר על תוספת עד השעה  מר יוסי זיידה:

 בבקשה. עכשיו, מר מוטי ששון:

 אני רוצה להשלים רק מהצד המשפטי. עו"ד יונת דיין:

 עכשיו הצד המשפטי. יעקב. מר מוטי ששון:

 מהצד המשפטי, עו"ד יונת דיין:

 עכשיו הצד המשפטי. ון:מר מוטי שש

רק להשלים שבקצרה, מבחינת תקנות העיריות מכרזים שהן אלה שחלות  עו"ד יונת דיין:

קובעת שעירייה רשאית לבטל מכרז אם  23עלינו ועל ההליך הזה, תקנה 

ועדת המכרזים החליטה על כך וראש העירייה החליט אבל אין לפרסם מכרז 

תקנה הזאת לבין המכרז האחר שוני אחר כאשר בין המכרז שבוטל כאמור ב

מהותי זולת אם לדעת הועדה נשתנו הנסיבות. וגם ההלכה הפסוקה כולל על 

בית משפט העליון מתייחסת לנושא, גם אם יש סיבה מהותית חריגה 

שמצדיקה ביטול מכרז ולפי הפסיקה המקרה שבפנינו לא בדיוק נופל בגדרה 

המלצת ועדת מכרזים, לא הסמכות היא סמכות של ראש העירייה אחרי 

סמכות מועצה. לגבי מקרים שבהם בית משפט אישר ביטול מכרז כזה, הם 

נסיבות מאוד חריגות כמו סטייה חריגה מהאומדן, סטיות מהותיות במכרז, 

היעדר תקציב, פגמים מהותיים בדרך ניהול המכרז וכן הלאה. גם 

על הזכייה ונמסר הסיטואציה שבה אנחנו נמצאים היום שלזוכה כבר הודיעו 

לו, נמסרו לו כל המסמכים וניתנו לו הנחיות מדויקות והוא כבר למעשה 

 מחזיר לנו חוזה חתום, אנחנו בסיטואציה שכבר למעשה גם אין מכרז לבטל. 

 טוב, מר מוטי ששון:

 לפני הצבעה. מר יוסי זיידה:

 לפני הצבעה תכניסו אותו.  מר מוטי ששון:
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 לו בבקשה לשי. יניב תקרא מר יוסי זיידה:

 תקרא לשי נו. מר זאב ניסים:

 מה אתה עושה הצבעה, אם לבטל את המכרז או לא? מר יעקב מזרחי:

 לא, אי אפשר לבטל את זה כבר, אי אפשר. מר ניסן זכריה:

 הוא העלה הצעה לסדר, המועצה צריכה להחליט אם היא דנה בו או לא. עו"ד יונת דיין:

 הצעה לסדר, ניסן הוא העלה מר מוטי ששון:

 בסדר, אוקיי.  מר ניסן זכריה:

ופרסום מכרז חדש  5/2022אוקיי, מי בעד ההצעה של שי קינן ביטול מכרז  מר מוטי ששון:

 במקומו? המכרז הזה מתייחס,

 רגע זה הצעה להעלות את זה לסדר היום? מר בר שי:

 זה העלה לסדר. עו"ד יונת דיין:

 , לא לבטל.להעלות לסדר היום גב' אלינור מטלון:

 להעלאה לסדר היום. עו"ד יונת דיין:

 סדר היום לדון. גב' אלינור מטלון:

 לא, זה מופיע בסדר היום. מר מוטי ששון:

 לא, זה הצעה לסדר. עו"ד יונת דיין:

אבל מוטי, מה שאומרת חוות הדעת של יונת אולי הוא היה מדבר אחרת.  מר יעקב מזרחי:

זה. אתם נותנים לו לשמוע מה חוות הדעת  אולי הוא היה אומר אני מסיר את

 של יונת,

 בוא, כן. לא נתת לו לשמוע. מר זאב ניסים:

הוא לא יודע מה קרה לו. אולי שישמע את חוות הדעת של יונת קודם. אולי  מר יעקב מזרחי:

 לא רלוונטי,

את תאמין לי שהוא יודע את חוות הדעת. אתה יודע מה, בשבילך תגידי לו  מר מוטי ששון:

 חוות הדעת.

אני אחזור בקצרה שי. על פי תקנות המכרזים עיריות שלפיהן המכרז הזה  עו"ד יונת דיין:

קובעת שעירייה רשאית  23בין היתר נוהל, כמו כל המכרזים שלנו, תקנה 

לבטל מכרז אם ועדת המכרזים החליטה על כך וראש העירייה אישר את 

ן בין המכרז שבוטל כאמור ההחלטה אולם אין לפרסם מכרז אחר כאשר אי

ובין המכרז האחר שוני מהותי זולת אם לדעת הועדה נשתנו הנסיבות שגרמו 

להחלטה על הביטול. על כך נוספה הלכה פסוקה גם של בית המשפט העליון 

שמתייחסת למקרים חריגים מאוד שבהם היא הכירה באפשרות לפסול 



 548פרוטוקול  01.05.2022 –ליום  54מס'  ---ישיבת מועצה  חולון 18 -מועצת העיר ה

 

24 
 

דר תקציב, פגמים מכרז כהצעות חריגות מהאומדן, סתירות במכרז, היע

מהותיים בדרך ניהול המכרז וכיוצא בזה ובנוסף צריך לציין שפה כבר הודע 

לזוכה על הזכייה שלו במכרז. נמסרו לו המסמכים עם ההנחיות לחתימה 

והוא למעשה מחזיר לנו חוזה חתום ככה שגם התהליך המכרזי בעצם כבר 

יגות היא בכלל הגיע לסופו. מבחינת הסמכות, אם יש איזשהן נסיבות חר

 סמכות של הועדה ושל ראש העירייה ולא של המועצה. 

 אבל זה מה שנקרא פגם מהותי. מר שי קינן:

פגם מהותי בניהול המכרז, לא במדיניות שבגללה החליטו לצאת למכרז  עו"ד יונת דיין:

 מסוים על אזור אחד או על אזור אחר.

 ואם אני קובל על המדיניות? מר שי קינן:

אז המועצה תקבל מדיניות אחרת ואת המכרזים האחרים שיפרסמו על גינון  נת דיין:עו"ד יו

 יתאימו אליהם.

 כן אבל זה לא העניין. אם, אם אני מציע את הרחבת המכרז לכלל העיר, מר שי קינן:

 אי אפשר, הוא בוצע. עו"ד יונת דיין:

מכרז כזה לכלל מועצת העיר יכולה להחליט בנושא של מדיניות, יוצא  מר שי קינן:

 שכונות העיר.

אז שוב, זה מה שאמרתי. שאם המדיניות משתנה אז המכרזים הבאים  עו"ד יונת דיין:

 שייצאו על שטחי גינון יותאמו למדיניות. כרגע יש,

 אבל מה זה מדיניות משתנה? זה לא שיש מתכון משמיים, מר שי קינן:

 כרגע יש, עו"ד יונת דיין:

 ש כאן משהו קונקרטי.אבל שי י מר מוטי ששון:

 אנחנו מחליטים על מדיניות. מר שי קינן:

 יש כאן משהו קונקרטי שאתה מדבר על משהו ספציפי. מר מוטי ששון:

 כן, אני אומר, מר שי קינן:

 אוקיי אז היא ענתה לך. היא ענתה לך, מר מוטי ששון:

 אני מציע, היא אומרת, מר שי קינן:

 ברורים.היא אומרת דברים  מר מוטי ששון:

הדברים ברורים. אני אומר, היא אומרת שאם המועצה מחליטה. היא  מר שי קינן:

 אומרת שינוי מדיניות. מה זה שינוי מדיניות? המועצה מחליטה על מדיניות.

 מפה והלאה.  מר זוהר נוימרק:
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 אבל זה, מר מוטי ששון:

 אני מציע שמפה והלאה, מר שי קינן:

לא יכול להציע. אין, זה לא על סדר היום דיון במדיניות. אין  רגע, רגע, אתה מר מוטי ששון:

 דיון במדיניות. יש כאן כרגע הצעה לבטל מכרז.

 ההצעה, מר שי קינן:

 אתה רוצה להעמיד אותה להצבעה? מר מוטי ששון:

 ההצעה שלי אומרת, מר שי קינן:

 סליחה,  מר מוטי ששון:

 ההצעה לסדר, עו"ד יונת דיין:

צעה שלי, ההצעה שלי מדברת על יציאה למכרז לכלל שכונות העיר הה מר שי קינן:

 באותם תנאים. 

 לא, מר זוהר נוימרק:

 אתה עושה סלט.  מר מוטי ששון:

שי ההצעה לסדר שלך נושאת כותרת ביטול מכרז. כרגע זה מה שמועלה פה  עו"ד יונת דיין:

 להצבעה אם להכניס לסדר יום המועצה או לא. 

 דר היום אפשר להחליף את ההצעה.אבל בס מר בר שי:

 בדיוק. אני אמרתי שאני ארחיב, מר שי קינן:

הצעה לסדר צריך להגיש זמן מראש. יש כללים בפקודה, אנחנו פועלים על  עו"ד יונת דיין:

 פי,

 אבל למה יש דיון? כדי לקבוע מה אם אנחנו רוצים, מר בר שי:

לסדר היום ואז לדון בה ולהצביע לגופה או לא, הדיון הוא אם להכניס אותו  עו"ד יונת דיין:

לא. רק אם מצביעים להכניס אותה לסדר היום מקיימים דיון לגופו 

 ומחליטים בעד או נגד.

 זאת אומרת אני צריך להגיש, מר שי קינן:

 יש שני שלבים, אנחנו בשלב המקדמי. עו"ד יונת דיין:

 ,לא, אנחנו נעלה עכשיו לסדר היום ואז הדיון מר בר שי:

חבר'ה אוקיי. מי בעד, מי בעד ההצעה להכניס אותה הרגע, ההצעה של שי,  מר מוטי ששון:

 להכניס אותה לסדר היום?

 מה ההצעה אבל? מר ניסן זכריה:

 ביטול מכרז.  עו"ד יונת דיין:
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 ביטול מכרז. מר מוטי ששון:

 אבל הוא בעניין אחר, מר ניסן זכריה:

מה  ה אמרת ניסן? אלינור, את מפריעה לי. מה אמרת שי?רגע, רגע כן ניסן, מ מר מוטי ששון:

 אמרת?

 האם ההצעה שלו לקיים דיון לביטול המכרז? מר ניסן זכריה:

 כן. מר מוטי ששון:

 זו ההצעה כרגע?  מר ניסן זכריה:

 כן. מר מוטי ששון:

 שי אתה רוצה דיון בביטול המכרז או הצעה לביטול המכרז? מר יעקב מזרחי:

 זה הנושא שהוגש בהצעה לסדר.  ין:עו"ד יונת די

רבותיי שמעתם מה שיונת אמרה? אתה רוצה, הוא רוצה להעלות את זה  מר מוטי ששון:

לסדר היום? בבקשה. מי בעד להעלות את זה לסדר היום לפי הבקשה של שי 

. מי נגד לאור מה 8, 7, 6, 5, 4, לא, 3, 2, 1קינן לסדר היום לביטול המכרז? 

 משפטית?שאמרה היועצת ה

 .8-? לא הגעת ל8-איך הגעת ל מר יוסי זיידה:

 , ניסן מה אתה הצבעת?3, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 ניסן לא הצביע. מר יוסי זיידה:

 תספור מחדש. עו"ד יונת דיין:

 . נכון הנה הוא.3, 2, 1אוקיי.  מר מוטי ששון:

 ,2-ו 3 מר ניסן זכריה:

 חוזר לנגד. מי בעד להעלות את זה לסדר היום?לא אנחנו מדברים, מוטי  מר יוסי זיידה:

 מי בעד להעלות את זה? מר ניסן זכריה:

. אוקיי. מי נגד? לאור מה 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מי בעד להעלות לסדר היום? מר מוטי ששון:

נגד  11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1שאמרה היועצת המשפטית, מי נגד? 

הדברים שאמרה היועצת המשפטית  להעלות את זה לסדר היום לאור

 לעירייה. ירד מסדר היום. 

 ירד מסדר היום. שאילתא. מר יוסי זיידה:

 אתה רוצה לעשות הפסקה לשני או לעבור הלאה? עו"ד יונת דיין:

שני נהנית כרגע אז אני לא רוצה להפסיק את ההנאה שלה. העוגה תתקרר?  מר מוטי ששון:

 תהני עד הסוף.
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 שני את תחליטי מתי. מר יוסי זיידה:

 שני מתי שאת רוצה.  מר מוטי ששון:

חברים, שאלה. חברים בסדר היום, בסדר היום הסעיף השישי זה הצבעה  מר יוסי זיידה:

לאישורו של מהנדס העיר רק כשהוא יש לו איזושהי התחייבות שהוא רוצה 

 להקדים ולהגיע אליה. מקובל עליכם שנקדים את ההצבעה לחבר,

 כן, מי בעד? זרחי:מר יעקב מ

 רגע שנייה. עו"ד יונת דיין:

 מקובל שנקדים את זה? הוא פה ונשחרר אותו. מר יוסי זיידה:

 

 אישור מינוי מר אביעד מור כמהנדס העיר .3

, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד להקדים את זה, את הסעיף? מי בעד להקדים?  מר מוטי ששון:

בעד להקדים. אוקיי. חברים מי בעד  18 ,17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9

 אישור, 

 רגע תגיד מי האיש, אנחנו, מר שחר האס:

 אביעד. מר יוסי זיידה:

 אדם אנונימי.  מר מוטי ששון:

 ובכל זאת לפרוטוקול, אדריכל העיר שלנו, אדריכל העיר שלנו מי זה? עו"ד יונת דיין:

 בוא, בוא.  מר יוסי זיידה:

 לים. כמה מי מר חיים זברלו:

 בואו נכבד את מהנדס העיר.  מר יוסי זיידה:

 הוא לא יכול לדבר לפני, רק אחרי. מר זאב ניסים:

 רקורד מקצועי.  עו"ד יונת דיין:

דבר, דבר. הוא נבחר על ידי ועדת בחירת עובדים בכירים כדת וכדין. בבקשה  מר יוסי זיידה:

 אביעד, כמה מילים עליך.

 כה לאשר את ההעסקה שלו ואת השכר. המועצה צרי עו"ד יונת דיין:

ערב טוב. אני רוצה קודם כל להודות לראש העיר, למנכ"ל העירייה, לועדת  אדר' אביעד מור:

המכרזים על האמון שבחרו בי להמשיך באותו ארגון ולעבור לתפקיד של 

מהנדס עיר. זכות גדולה בשבילי, אחריות עצומה. אני מבין את כובד 

גם להודות למהנדסת העיר הפורשת מימי פלג. אני האחריות. אני רוצה 

שנים, למדתי ממנה הרבה מאוד. קיבלתי גיבוי מקצועי.  5-עבדתי איתך כ
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התשתית התכנונית שהכנו בחולון היא עבודה משותפת ואני מאחל לנו 

עבודה משותפת להמשך. שנשכיל לנהל את האתגרים הנוכחים של העיר, 

, שנאפשר את הפיתוח הנכון של העיר שנשמור על הדברים הטובים בעיר

ושנשאיר אחרינו מקום טוב לפחות כמו זה שקיבלנו. זו המשימה שלנו. אני 

שנים פה כאדריכל  5אדריכל ומתכנן העיר, בוגר הטכניון תואר ראשון ושני. 

עיר בעיר המקסימה הזאת חולון שהתאהבתי בה, אני חייב לומר. לפני כן 

ה אחראי על רישוי ופיקוח ולפני כן שנים רבות הייתי סגן מהנדס עיר בנתני

עבדתי בעיריית תל אביב יפו בצוותי התכנון וברישוי. הספקתי לראות את 

שרשרת המזון של ענף הבנייה נגיד ככה בכל השלבים שלו. לא רק כמנהל, גם 

כעובד. שנים רבות הייתי עובד ולא מנהל ואני אומר את זה כי אני חושב שזה 

 ווה שביחד נעשה פה דברים טובים.חשוב ואני מק

 בהצלחה. מר מוטי ששון:

 בהצלחה. מר יעקב מזרחי:

 בהצלחה. מר יוסי זיידה:

 בהצלחה. עו"ד יונת דיין:

 אוקיי, מי בעד? מר מוטי ששון:

רגע, רק שנייה. רגע מוטי שיהיה בפרוטוקול מסודר. המועצה צריכה לאשר  עו"ד יונת דיין:

 השכר שלו.את ההעסקה שלו ואת תנאי 

 התנאים אחר כך. שלב ראשון את ההעסקה שלו. מר מוטי ששון:

 בסדר. עו"ד יונת דיין:

 אחר כך היקף המשרה, היקף. בבקשה. מי בעד?  מר מוטי ששון:

 בעד מה? מר ניסן זכריה:

 פה אחד נו, מר זוהר נוימרק:

 פה אחד נו. מר חיים זברלו:

, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1, לא לריב, 5, 4, 3, 2, 1לא, אני צריך.  מר מוטי ששון:

 . אושרבעד. מי נגד? אין נגד. נמנעים? אין נמנעים.  20, 19, 18, 17, 16, 15, 14

 בהצלחה. מר יעקב מזרחי:

 עכשיו החלק השני. עו"ד יונת דיין:

 עכשיו שכר. מר מוטי ששון:

 החלק השני,  יונת דיין: עו"ד

 רגע אני מדבר.  מר מוטי ששון:
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 סליחה. עו"ד יונת דיין:

 הסעיף השני, ההיקף. זה שיעור השכר שלו ביחס לשכר של מנכ"ל.  מר מוטי ששון:

 מה מוטי? מר שי קינן:

 ,5-אחוז. כל שנה עולה ב 95עד  85מהנדס העיר,  עו"ד יונת דיין:

 .2.5 מר יוסי זיידה:

 ,2.5 נת דיין:עו"ד יו

 . 2.5אחוז, כל שנה  5-כל שנתיים ב מר יוסי זיידה:

 אחוז.  200-אחוז. הוא יגיע ל 100-הוא יגיע ל מר זאב ניסים:

 שכר המנכ"ל שתואם את עיריית חולון.  עו"ד יונת דיין:

 אחוז.  85-חברים, זה מתחיל ב מר מוטי ששון:

 י ככה. כי ככה מתחילים. גם אני התחלת עו"ד יונת דיין:

, 8, 7, 6, 5, 4אחוז משכר מנכ"ל. זברלו אתה מצביע?  85, 4, 3, 2, 1מי בעד?  מר מוטי ששון:

 , אילן?19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9

 . 20 מר יוסי זיידה:

, ברכות 19. אושר פה אחדאין נגד. אוקיי  אוקיי מי נמנע? מי נמנע? מי נגד? מר מוטי ששון:

 בהצלחה. שיהיה לך 

 מהיום, מעכשיו אמור מהנדס העיר ולא אדריכל העיר. מר יוסי זיידה:

 אוקיי, שאילתא של חבר המועצה שחר האס בנושא, בבקשה תקרא.  מר מוטי ששון:

 

מדיניות לקבלת גננות וסייעות  –של חבר המועצה שחר האס בנושא  –שאילתא  .4

 חדשות ברשת קהילה ופנאי

 מי, אני? מר שחר האס:

 כן, בבקשה. יוסי זיידה:מר 

אחרי הדבר הזה. לא זוכר את  followאיך אני יכול, איך אתה נותן לי לעשות  מר שחר האס:

השאילתא מרוב, השאילתא שלי בנוגע למדיניות קבלת גננות וסייעות 

חדשות ברשת קהילה ופנאי ורציתי לדעת מה היא בעצם המדיניות ומה הוא 

 שות ברשת קהילה ופנאי. תודה. הנוהל לקבלת גננות וסייעות חד

 טוב, תהליך המיון וקבלה של עובדות, אני מקריא את התשובה. מר מוטי ששון:

 כן, כן. מר שחר האס:
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תהליך המיון והקבלה של עובדות ועובדי צהרוני הגנים ברשת קהילה ופנאי  מר מוטי ששון:

מקשיבים. נעשית באופן קפדני וכולל ראיון טלפוני ראשוני, חבר'ה אתם לא 

ראיון טלפוני ראשוני, ראיון פרונטלי עם רכזת פדגוגית, בדיקת עבר 

תעסוקתי והמלצות. דברים נדרשים להציג אישור על היעדר עבירות מין על 

שעות ביום והתחייבות  3.45ימים בשבוע.  5פי חוק, הסכמה לעבודה של 

עדיפות  לעבודה ימים מלאים וחופשות על פי לוח החופשות הרשותי. ניתנת

לגננות מוסמכות ולצוותי בוקר ממערכת החינוך, סטודנטים להוראה ובעלי 

 . 18ניסיון קודם. מתקבלים עובדים רק מעל גיל 

 תודה. מר שחר האס:

 אוקיי, אני עובר לשאילתא הבאה.  מר מוטי ששון:

 יעקב. מר יוסי זיידה:

 עיף, לשאילתא הבאה.הוא הלך, אני עובר הלאה. הלאה, אני עובר לס מר מוטי ששון:

 ניסן.  מר יוסי זיידה:

 ניסן, ניסן בבקשה. מר מוטי ששון:

 יעקב השאילתא שלך. מר ניסן זכריה:

 אה, נכנס? מר יעקב מזרחי:

 ניסן, ניסן. שיבוא. מר מוטי ששון:

 מה, אני פה מוטי.  מר יעקב מזרחי:

 פסחנו עליך. מר מוטי ששון:

 אבל אני פה. מר יעקב מזרחי:

 אני אחר כך מוטי. ן זכריה:מר ניס

 מי, אתה רוצה קודם? מר יעקב מזרחי:

 בסדר, זה יחזור אליך.  מר ניסן זכריה:

 

 .רח' על שם עמוס ירושלמי –של חבר המועצה ניסן זכריה בנושא  –שאילתא  .5

השאלה היא בנושא רחוב על שם עמוס ירושלמי, הצעה שהוצעה בזמנו. רצינו  מר ניסן זכריה:

פה יושב ראש ועדת שמות, איפה זה עומד? אם יש היתכנות בכלל לדעת, יושב 

שהאדם הראוי הזה יקבל באמת שם על, רחוב על שמו או איזשהו משהו 

 שקשור לזה?

 להנציח אותו, כן. מר יעקב מזרחי:
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נכון להיום לרשת הרחובות בעיר, זו הקיימת וזו המתוכננת, ניתנו כבר  מר מוטי ששון:

יכולה להתבצע רק כאשר יש רחוב פנוי. עכשיו  שמות. בחירה שם רחוב

קיימת רשימת המתנה של שמות אשר אושרו בועדות קודמות עוד משנת 

אך טרם נמצא להם רחוב בשל היעדר עתודות קרקע בעיר. כאשר ייבנו  2017

רחובות חדשים בעיר ויש צורך בעוד שמות, תכונס ועדת השמות העירונית 

 לדיון כפי שהובטח.ושמו של עמוס ירושלמי יעלה 

 ואין לכם צפי מתי זה יקרה?  מר ניסן זכריה:

 מוטי אם למישהו יש רקורד, אם למישהו הרקורד שלי, מר יעקב מזרחי:

 ניסן אבל זה לא המקום אבל של המועצה.  גב' עינב קפלן בשארי:

 לא, זה עלה פה. זה עלה פה.  מר ניסן זכריה:

 המועצה אישרה כבר. מר מוטי ששון:

 אה, זה דברים שאישרתם? יעקב מזרחי: מר

 אותם שמות שכבר היום בועדת שמות באו למועצת העיר ואושרו.  מר יוסי זיידה:

 אנחנו נאשר, זהו. מר יעקב מזרחי:

 הבנתי. זה ברור פה, אני חושב שכל מי, מר מוטי ששון:

 טוב עכשיו אני? מר יעקב מזרחי:

 ,מי שמכיר את עמוס ירושלמי מר מוטי ששון:

 עמוס מגיע לו. מר יעקב מזרחי:

 מעריך את העבודה שלו. מר מוטי ששון:

 מה, זה סגן ראש עיר, מר יעקב מזרחי:

 והעזרה שלו לציבור הרחב. ניסן בבקשה. בבקשה. יעקב דבר.  מר מוטי ששון:

 תסביר לו מה היה, הוא חושב שזה סתם.  מר יעקב מזרחי:

 מה? מר מוטי ששון:

 רילו לו רחוב,שהג מר יעקב מזרחי:

 רגע, חבר'ה.  מר מוטי ששון:

 מוטי אפשר שאלה בקשר לשמות? מר יעקב אחדות:

דקה רק אני אגיד לו. הייתה בעיה, הייתה בעיה עם הסיפור של משה רום.  מר מוטי ששון:

הצעתי בזמנו למשפחה כל מיני מקומות. אמרתי להם תקשיבו, התעקשו 

ולהגיד מפה עד לשם, עד למשה לקחת את רחוב ההסתדרות, לחתוך אותו 

שרת זה יהיה שלו. אני מסביר לבן שלו, לאמיר, אמיר אתה לא יכול לעשות 
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דבר כזה. זה, אתה לא יכול לקחת רחוב שקרוי על שם מישהו או על ידי ארגון 

כמו, למשל קחו את ההסתדרות. וגם ההסתדרות התנגדה. עכשיו תחשבו 

ת שלהם מפורסמות בכל מיני רגע שכל אלה שגרים ברחוב הזה הכתובו

מקומות. לך עכשיו תשנה את הכתובות שלהם בכל מיני מקומות, תדפיס כל 

כך הרבה דברים. ברגע שהייתה התנגדות של תושבים אמרתי להם חבר'ה 

לא להתעקש אבל הם התעקשו ואז אחרי שאנחנו כתבנו שזה רחוב משה 

לכים לבית משפט הם רום, עשינו מספור חדש, הם התנגדו ובאמת אם היו הו

 היו זוכים. אז נאלצנו לבטל את ההחלטה של ועדת השמות.

 אז איפה הוא מקבל עכשיו בתכל'ס?  מר יעקב מזרחי:

 בקריית רבין. 370עכשיו, הצעתי להם בח, בח/ מר מוטי ששון:

 אבל זה רחובות צדדיים שם. מר ניסן זכריה:

 לא, בהמשך של פנחס אלון.  מר מוטי ששון:

 שכונה חדשה. ה צ'פליצקי:גב' נע

 בהמשך של פנחס אלון, מר מוטי ששון:

 ?370? בח/370-ב מר יעקב מזרחי:

 כן. מר מוטי ששון:

 אה, ליד אורי אלמוג? כן, מה רע שם? מר יעקב מזרחי:

 טוב אוקיי.  מר מוטי ששון:

'סי והחלפתם אותו למתחם )לא ברור(. יש פה בג היה את רחוב )לא ברור( מר יעקב אחדות:

 הארצות נעשה על שמו. 4הארצות, למה שלא יעשו את זה על שמו?  4כהן 

 אתה לא יכול, אתה לא יכול, מר מוטי ששון:

 אתה לא יכול להחליף. עו"ד יונת דיין:

 יש את המטה ויש,  מר מוטי ששון:

 הארצות?  4מה זה  מר יעקב אחדות:

 אין מדינה כזאת. מר מוטי ששון:

 ארצות מה זה?ה 4-ו מר יעקב אחדות:

 תשמע יש, מר מוטי ששון:

 ארצות. היה פעם ארץ עיר, שיחקנו בזה. 4פעם היו  מר יעקב מזרחי:

 יעקב בפסטיבל מספרי סיפורים גבעתיים, מר יוסי זיידה:

 יוסי אלפי מחפש מחליף.  עו"ד יונת דיין:
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 תנסה להזיז אותם, נראה.  מר מוטי ששון:

 בות שאפשר לתת להם.אבל יש לך פה רחו מר יעקב מזרחי:

 טוב אוקיי, הסעיף הבא. מר מוטי ששון:

 מוטי, מוטי. אורי אלמוג למשל, מר זאב ניסים:

 הוא קיבל. מר יעקב מזרחי:

 נתנו לו אז רחוב. אגב, הוא לא יודע אפילו, איפה הרחוב שלו הוא לא יודע.  מר זאב ניסים:

 הוא יודע, הוא היה שם עם המשפחה. מר מוטי ששון:

 כן? זאב ניסים:מר 

 ואני הייתי בשבעה אצל אשתו. מר מוטי ששון:

 כי אני, הוא דיבר איתו ואמרתי לו בוא נעשה שם איזה משהו, הרמת כוסית. מר זאב ניסים:

 אבל אמרתי, אמרתי. מר מוטי ששון:

 אם נתנו לאורי אלמוג שהוא הרבה שנים כבר לא גר פה,  מר זאב ניסים:

הוא מילא תפקיד. הוא מילא תפקיד של ממלא מקום ראש העיר לא קשור,  מר מוטי ששון:

 בשכר. נתנו גם לשפיגל. כיבדו אותם.

 זאת אומרת לי אין סיכוי, אני צריך להיות סגן ראש עיר.  מר זאב ניסים:

 תתאמן. חברים, מכרז לרכישת ספרי תנ"ך עבור מוסדות החינוך.  מר מוטי ששון:

 שהורדת אותה?השאילתא של יעקב או  מר שחר האס:

 למכרז לא הגישו הצעות. מר מוטי ששון:

 עכשיו אני מוטי. מר יעקב מזרחי:

 אמרת שאתה מוותר.  מר יוסי זיידה:

 לא הגישו הצעות, מר מוטי ששון:

 מי מוותר? מר יעקב מזרחי:

 היית בחוץ בזה. מר שחר האס:

 התחלפנו בינינו.  מר יעקב מזרחי:

 הסעיף? יוסי מה עכשיו עו"ד יונת דיין:

 שאילתא של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא חניה אזורית.  מר יוסי זיידה:

 לא ירדת מזה יעקב? מר חיים זברלו:

 שאני ארד מזה? מוטי הסכים, למה שאני ארד מזה? מר יעקב מזרחי:
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 שאל את שאלתך יעקב. מר יוסי זיידה:

 

 חניה אזורית –של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא  –שאילתא  .6

מוטי, מוטי. לפני, לפני כחודשיים העברנו ברוב מוחלט של המועצה, זברלו,  מר יעקב מזרחי:

העברנו ברוב מוחלט במועצה את הנושא של חניה אזורית. מה שהבנתי ממך 

שאתה לא מתנגד לנסות פיילוט מסוים באחת השכונות כדי לראות איך זה 

 עובד. כי אתה מודע למצוקת חניה שיש פה.

 אבל אני גם חוזר ואומר לך ואתה יודע, ששון:מר מוטי 

 דקה, דקה, אמרת לי שהכיוון הוא חיובי. מר יעקב מזרחי:

 שאתה יודע שנפגשתי, מר מוטי ששון:

 חבר'ה האלה. 8-אני יודע, עם ה מר יעקב מזרחי:

נכון, ניגשתי ליד המכון הטכנולוגי לתושבים שם וניגשתי בעוד שכונה אחת  מר מוטי ששון:

 ון של אגרובנק. אנחנו בוחנים את זה. זה לא בשליפה.בכיו

 מוטי מתי תבחן את זה? מר יעקב מזרחי:

 מה?  מר מוטי ששון:

עוד מעט חמותי הולכת, היא הולכת לבית אבות. מתי תבחן את זה? אנחנו  מר יעקב מזרחי:

 רוצים את זה,

 כשאתה תצטרף אליה. מר מוטי ששון:

יכים את זה עכשיו לפני הבחירות. אבל מוטי, לא, אבל לא זה מוטי אנחנו צר מר יעקב מזרחי:

 לא תשובה מוטי רגע שנייה.

יעקב אנחנו בודקים, זה לא עניין של מה בכך, אני בודק את זה. אני אישית  מר מוטי ששון:

 הלכתי.

 אם תשאל לדעתי, מר יעקב מזרחי:

 איך אתה יודע שהייתי שם? מר מוטי ששון:

 י מרגלים בכל מקום. יש ל מר יעקב מזרחי:

 איך אתה יודע שהייתי, מר מוטי ששון:

 עוקבים אחריך מה זה. מר זאב ניסים:

 עם הבחורה הצעירה היפה הזאת, ליד המכון הטכנולוגי. מר יעקב מזרחי:

 נכון. מר מוטי ששון:

 עם הבחורה הצעירה היפה הזאת.  מר יעקב מזרחי:



 548פרוטוקול  01.05.2022 –ליום  54מס'  ---ישיבת מועצה  חולון 18 -מועצת העיר ה

 

35 
 

 זה אומר שהנושא בבדיקה.  מר יוסי זיידה:

 אוקיי.  מר יעקב מזרחי:

 יעקב, מר מוטי ששון:

 תשמע דקה, מוטי זה לטובתך ולטובת העיר. מר יעקב מזרחי:

 אבל יעקב, מר מוטי ששון:

 לטובת העיר. מר יעקב מזרחי:

 יעקב דברים כאלה נבדקים בשיקול דעת, מר מוטי ששון:

כ"ל העירייה שהוא ואם תשאל לדעתי העסק הזה צריך להתנהל על ידי מנ מר יעקב מזרחי:

 מומחה לחניה כי הוא היה מנהל אגף הפיקוח פה בשיתוף פעולה,

 מה אתה חושב, שאני לא משתף אותו? מר מוטי ששון:

 אני בכלל הייתי מחזיר את הכחול לבן לעיר, לא מפחד. מר יעקב מזרחי:

 טוב, יאללה יעקב. מר מוטי ששון:

 לה?מה יאללה? איפה זה עומד, יאל מר יעקב מזרחי:

 אני מסביר לך מטפלים בזה, אתה אומר לי מה זה? מר מוטי ששון:

 זה לא תשובה. מר יעקב מזרחי:

 יאללה, אני עובר לסעיף הבא חבר'ה. מר מוטי ששון:

 רגע,  מר שחר האס:

 תגיד לי רגע, מר זאב ניסים:

 שני בחרה בנקודת הזמן הזאת להיפרד. מר יוסי זיידה:

 קשה.טוב שני, בב מר מוטי ששון:

 אני מוציא עכשיו הודעה בפייסבוק שמוטי מאשר חניה אזורית. פיילוט.  מר יעקב מזרחי:

 יעקב תפסיק כבר. די נו.  מר מוטי ששון:

 אתה מוכן לתת לשני לדבר?  גב' אלינור מטלון:

זברלו אם זה היה הבית כנסת שלך עכשיו או בית הספר, היית עושה פה  מר יעקב מזרחי:

 .לכולם. שב בשקט

 טוב בבקשה שני, שני. מר מוטי ששון:

שנים את תפקידי  3יעקב אני צריכה להיפרד. טוב, אז החלטתי לסיים אחרי  גב' שני כהן מסילתי:

כחברת מועצת עיר. בשנים האלו עברתי הרבה, כולכם יודעים. גם ילדתי שני 

אחוז  100ילדים, גם איבדתי אבא יקר ובאמת זה מורכבות רבה גם להשקיע 



 548פרוטוקול  01.05.2022 –ליום  54מס'  ---ישיבת מועצה  חולון 18 -מועצת העיר ה

 

36 
 

אחוז כאימא, בעיקר שיש לי צמודים אבל  100ברת מועצה וגם להשקיע כח

האמת שמאוד נהניתי ולמדתי פה הרבה והגעתי כדי ללמוד על המגזר 

הציבורי ובאמת הלקוח שלנו כשליחי ציבור ובאמת לקחנו את זה ואני 

לקחתי את זה כבאמת להיות שליחת ציבור כי אני חושבת שקודם כל אנשים 

נשים שיש להם כוח להשפיע, להוביל ובאמת לשנות את כאנשים הם א

הדברים. מקווה שלמועצה יהיה יותר כוח באמת להמשיך לשנות ולעשות את 

הדברים בעיר שלנו. אני מאוד אוהבת את העיר שלנו. אני יושבת כאן כי יש 

לי אהבה רבה לעיר שלנו ואני חושבת שיש בה המון המון פוטנציאל ויכולות 

ואני סומכת על הסיעה שלי שתעשה את המירב ותמשיך באמת ואני מקווה 

 לעשות בשביל התושבים ותודה רבה לכולם. נעמתם לי מאוד. 

 שיהיה לך בהצלחה.  מר מוטי ששון:

 בהצלחה. גב' שני כהן מסילתי:

 תודה לך ושיהיה לך בהצלחה. מר מוטי ששון:

 תודה רבה מוטי. גב' שני כהן מסילתי:

 שני, ואפשר לעשות גם, גב' נעה צ'פליצקי:

 את הכול אני לוקחת. גם דברים טובים גם רעים. גב' שני כהן מסילתי:

 ותחזרי. מר זאב ניסים:

 רגע מי מחליף את שני? מר יעקב מזרחי:

 שני, גב' נעה צ'פליצקי:

 עכשיו.  3. הם רק 3עכשיו הם נשארים רק  מר יוסי זיידה:

 .3אנחנו רק  מר שחר האס:

 גם במועצה, היא, מר זאב ניסים:

 יעקב תנוח. גב' שני כהן מסילתי:

 לא, שאלתי, מר יעקב מזרחי:

 תנוח, תשתה מים.  גב' שני כהן מסילתי:

 אני לא יודע. אוקיי אני עובר לסעיף הבא. מר מוטי ששון:

 תודה רבה. גב' שני כהן מסילתי:

צה להיכנס אליי, בבקשה. ואני אומר לך, שני, אם יש איזו בעיה ואת רו מר מוטי ששון:

 בשמחה רבה. אין שום בעיה, הדלת פתוחה.

 תודה מוטי.  גב' שני כהן מסילתי:
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אוקיי, בקשה של מינהל החינוך לצאת בפנייה להצעות מחיר לאספקת ספרי  מר מוטי ששון:

 תנ"ך. בבקשה.

 

 מכרז לרכישת ספרי תנ"ך עבור מוסדות חינוך  .7

 

 אלות.יש דברי הסבר, אם יש ש עו"ד יונת דיין:

 חבר'ה, אתם קיבלתם את החומר? מר מוטי ששון:

 כן, קראנו.  גב' נעה צ'פליצקי:

 אז בבקשה, מי בעד? מר מוטי ששון:

 רגע מה, שנייה.  מר בר שי:

 ,4, 3, 2, 1קיבלתם את ההצעה.  מר מוטי ששון:

 על מה מצביעים? מר בר שי:

 על מה מצביעים? מר שחר האס:

 תנ"ך.מכרז ספרי  מר יוסי זיידה:

 מוטי כולם, נו מה. מר יעקב מזרחי:

 לא, הצעירים לא. מר מוטי ששון:

 אה, לא? מר יעקב מזרחי:

 ,10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 רגע, למה צריך לאשר, מר בר שי:

 , ככה זה.15, 14, 13, 12, 11, 10 מר מוטי ששון:

יוון שהמכרז, אני לא זוכרת אם סבב אחד קיבלתם את הפנייה הכתובה. מכ עו"ד יונת דיין:

או שניים לא צלח ויש קושי בנושא ועדיין יש רצון עירוני לרכוש ספרי תורה 

 לתלמידים שמתחילים לפי כל המנהגים שהיו עד היום, לפי התקנות,

 נותרו חודשיים לסוף השנה. גב' נעה צ'פליצקי:

ועל פי המלצה מועצת העיר יכולה לפי התקנות במידה והמכרז לא צולח  עו"ד יונת דיין:

לאשר במקום לצאת למכרז נוסף עם הוצאות חדשות, לנהל משא ומתן עם 

 המובילים הרלוונטיים בשוק בדומה לתנאי המכרז.

 ומי יעשה את זה? ועדת המכרזים? מר שחר האס:

 לא, עושים את זה אנשי המקצוע. זה בעצם הפטור ממכרז.  עו"ד יונת דיין:
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 מי הם אנשי המקצוע שמנהלים את המשא ומתן? מר שחר האס:

 מינהל החינוך יחד עם הרכש לדעתי.  עו"ד יונת דיין:

 יונת כל חלוקה של ספר מצריכה מכרז? מר שי קינן:

 מה זה, כל מה? מר מוטי ששון:

 לא, ההיקף הכספי פה. עו"ד יונת דיין:

 ההיקף הכספי מחייב מכרז.  מר זוהר נוימרק:

 לא כל חלוקה. יש ספרים, עו"ד יונת דיין:

 עד סכום מסוים אתה לא מחויב במכרז. מר יעקב מזרחי:

 רגע.  מר שי קינן:

 6,000אם אתה מתייחס למה שהיה, למשהו שנקנה חד פעמי או בהיקף של  עו"ד יונת דיין:

ש"ח, פה אתה מדבר על כמות גדולה של ספרים שנרכשת כל שנה ומגיעים 

 אלף, אל תתפוס אותי בשקל, פלוס מע"מ.  142לתקרה שפטורה ממכרז. עד 

 נראה לי. 146 מר שי קינן:

זה פלוס מע"מ ולפני מע"מ, אני אף פעם, המספרים כל שנה, כל שנה גם  עו"ד יונת דיין:

מעודכנים מפורסם מחדש. אבל זה סדר הגודל שמעבר אליו זה מחויב להיות 

בועדת רכש. בגדול  הצעות מחיר 3מכרז פומבי. עד אליו יש פטור מסוים של 

מלמעלה. כל שנה רוכשים, זה מצטבר. אתה לא יכול להתייחס לכל שנה 

 בנפרד. לא זוכרת את ההיקפים בעל פה אבל הצטברו.

 אוקיי, בסדר. מי בעד? מר מוטי ששון:

רגע, כמה זה מעל ההצעה התקציבית שקיימת היום? יש הרי צבענו תקציב  מר בר שי:

 פרי התנ"ך האלה.אני מניח כדי לרכוש את ס

 הכול במסגרת התקציב. מר מוטי ששון:

 זה לא, לא מעל התקציב? מר בר שי:

 זה במסגרת התקציב, סעיף תקציבי מסודר. אחרת לא היה יוצא מכרז. עו"ד יונת דיין:

 לא, השאלה אם זה מעל או בתוך התקציב? מר בר שי:

 לא, יש אומדן מסוים ויש, עו"ד יונת דיין:

, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1יש מכרז, יש אומדן וזהו. אוקיי מי בעד?  :מר מוטי ששון

 .אושרבעד. מי נגד? מי נמנע? אין.  18, 17, 16, 15, 14, 13

אני עובר לסעיף הבא. סעיף, החברה לפיתוח תיאטרון מוסיקה אמנות ומחול חולון בע"מ הדו"חות  

 ג את זה?. מי מצי2021בדצמבר  31הכספיים ליום 
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 נמצא איתנו דורון עברי, רואה החשבון של החברה. מר יוסי זיידה:

 דורון עברי רואה החשבון, בבקשה שב. מר מוטי ששון:

 ואת דני וייס מנכ"ל החברה.  מר יוסי זיידה:

 בבקשה, דורון עברי. תציג.  מר מוטי ששון:

 

חולון בע"מ דו"חות כספיים של החברה לפיתוח תיאטרון מוסיקה אמנות מחול  .8

 2021לשנת 

ערב טוב לכולם, שמי דורון אני רואה החשבון של החברה לפיתוח תיאטרון  מר דורון עברי:

מוסיקה אמנות ומחול חולון בע"מ. נמצא גם פה מנכ"ל החברה דני וייס. אני 

אעשה סקירה קצרה על הדו"חות הכספיים ואם יש שאלות אני אשמח לענות 

זה משהו אז כמובן בהמשך. אז אם אנחנו  ואם דני ירצה להוסיף אחרי

בעצם  3מתחילים, לגבי הדו"חות הכספיים אז נתחיל, אם זה לפניכם, בעמוד 

 31-מראה לנו את מה יתרת מצבת הנכסים שהיו לחברה נכון ל 3עמוד 

. 2020 מצבת הנכסים עלו ביחס לשנת 2021-. אנחנו רואים ש2021דצמבר 

מיליון ש"ח, הנכסים השוטפים של  21-סך הכול הנכסים של החברה עלו מ

מיליון ש"ח. אנחנו רואים  27.289-מיליון ש"ח ל 21.816-החברה, עלו מ

 2021איזושהי, אנחנו רואים את העלייה הזאת אנחנו צריכים לזכור ששנת 

הייתה שנה קשה בעיקר לכלל המשק,  2020הייתה שנת יציאה מהקורונה. 

' הייתה 21ו רואים את מגמת העלייה. ' אנחנ21בעיקר לענף התרבות ולכן 

שנה שדנו, אם אתם זוכרים, הייתה שנת קורונה בתחילתה ולכן זה לא כל 

תהיה שנה יותר מלאה ותהיה דומה יותר לשנים  2022הפעילות. שנת 

' הייתה 20-מצבת הנכסים של החברה ביחס ל 2021קודמות אבל עדיין בשנת 

ההון החוזר של החברה היה חיובי,  חיובית ביחס להתחייבויות. זאת אומרת

זאת אומרת הנכסים פחות ההתחייבויות השוטפות של החברה היה חיובי. 

סך הכול  2020דצמבר  31-, ב2020ההון של החברה עלה גם הוא ביחס לשנת 

דצמבר  31-מיליון נכון ל 33-מיליון ביחס ל 34יתרת ההון של החברה היה 

של החברה  5שנת הפעילות וזה בעמוד . אם אנחנו עוברים לראות את 2020

לפיתוח, אז כמו שאמרתי החברה באמת התאוששה יחסית טוב ביחס לשנת 

. אם 2שנת הקורונה. הפעילות העצמית של החברה גדלה ביותר מפי  2020

סך ההכנסות של החברה, ההכנסות העצמיות של החברה היו  2020בשנת 

מיליון ש"ח, זאת אומרת  15.500ההכנסות היו  2021מיליון אז בשנת  6.890

מיליון. זאת אומרת בכלל כל הפעילות אנחנו  2אנחנו רואים גידול של מעל 

רואים גם עלייה מצד אחד מצד ההכנסות ואנחנו רואים גם עלייה בצד 

ההוצאות כי הפעילות גדלה, החברה חזרה לפעילות, הוצאות שכר עלו, 

. 2020ילות כמעט מלאה בשנת הוצאות תפעול עלו ובעצם אנחנו נמצאים בפע
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סך הכול ההכנסות נטו מפעילות זאת אומרת ההכנסות, מחזור ההכנסות 

מיליון ש"ח. בניכוי  13-פחות ההוצאות הישירות של החברה עמדו על כ

הוצאות הנהלה וכלליות והוצאות מכירה ושיווק, ההוצאות לפני הוצאות 

אלף  586לף ש"ח. יש לנו א 62מימון עמדו על כחצי מיליון. הוצאות מימון 

עמדו  2021ש"ח הוצאות לפני הכנסות אחרות. סך הכול ההוצאות נטו בשנת 

אלפי ש"ח שהם בעצם כוללים את מרכיב הפחת ואם אנחנו ננטרל  444על 

את מרכיב הפחת אז אנחנו נראה שבעצם החברה הייתה בסך הכול בהכנסות 

 . נטו נקרא לזה בעגה של חברות עסקיות ברווח נקי

 הוא מנטרל את הפחת, לא צריך להפריש לפחת מי שלא מבין. מר מוטי ששון:

 אפשר לשאול שאלה? מר יעקב מזרחי:

 כן בטח. מר דורון עברי:

הייתה שריפה במדיטק והיה חוסר פעילות שם של איזו תקופה,  2019בשנת  מר יעקב מזרחי: 

 של כמה זמן?

 '.20זה  גב' נעה צ'פליצקי:

 של כמה חודשים. מר דורון עברי:

 כמה חודשים ארוכים.  מר יעקב מזרחי:

 אוקיי. מר דורון עברי:

חודשים שהמקום לא עבד. השאלה היא אם ההכנסות  7-8מדובר, נכון? ואז  מר יעקב מזרחי:

שאתם מדבר איתם הן גם נובעות מהביטוח פה שקיבלתם או שזה בלי שום 

 קשר?

 אין, אין, לא ממש התקבל דמי ביטוח. זאת אומרת,כבר  2021לא, לא. בשנת  מר דורון עברי:

 קיבלתם כסף מהביטוח? מר יעקב מזרחי:

 '.20-' ול19זה היה בשנת  מר דורון עברי: 

 קיבלתם כסף מהביטוח? מר יעקב מזרחי:

 כן, התקבל אבל, מר דורון עברי:

 זה מופיע בדו"חות? מר יעקב מזרחי:

 ס להכנסות בהתנהלות של החברה.מינורי ביחס, מינורי ביח מר דורון עברי:

 מינורי? מר יעקב מזרחי:

 יעקב אתה צריך לשפץ שם את הכול. מר מוטי ששון:

לא מוטי, אתה צריך לדעת משהו. כי אם נשרף המקום הרי יש גם הכנסות  מר יעקב מזרחי:

 מהביטוח. השאלה אם זה עובר.
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 אבל אתה צריך לשפץ. אתה צריך לשפץ את זה. מר מוטי ששון:

מה לשפץ? לא לפעילות? הביטוח לא משלם גם על פעילות, רק שיפוץ? אה,  מר יעקב מזרחי:

 באמת?

 למיטב הבנתי, מר מוטי ששון:

 אני רוצה להסביר. מר דורון עברי:

 דני יודע. מר יוסי זיידה:

 רגע, רגע, בבקשה. מר מוטי ששון:

 יש, כי היה שם הסכם, מר דורון עברי:

 פוי כן היה שיפוי.לא השי מר יעקב מזרחי:

 הוא מדבר על השוטף. מר מוטי ששון:

 היה שוטף גם. מר יעקב מזרחי:

 עברי תשמע, הוא שואל לגבי השוטף. מר מוטי ששון:

 ברור.  מר יעקב מזרחי:

ביטוי שהפעילות שם שוטפת, שאין, ביטוי ההכנסות. הוא שואל לגבי זה, אם  מר מוטי ששון:

הביטוח כי אנחנו מדברים על המבנה שכל היה ביטוי של השיפוי של חברת 

 הזמן דיברנו,

 אבל קיבלתם גם שיפוי לחוסר פעילות. מר יעקב מזרחי:

 כן, אבל אני אומר, מר דורון עברי:

 דני יכול לעשות פה הבהרה.  מר יוסי זיידה:

אם אנחנו מסתכלים, הרי איך אנחנו מציגים את זה? אנחנו  2021בשנת  מר דורון עברי:

ת כל ההוצאות שהיו לחברה מהנזקים בניכוי ההכנסות שהתקבלו. רואים א

 זאת אומרת אנחנו מציגים את זה בנטו.

 זה מופיע גם השיפוי שם אז. מר יעקב מזרחי:

כמעט ולא היה לזה  2021כן, כן, זה מופיע. יש לך ביאור שהוא מופיע. בשנת  מר דורון עברי:

אלף ש"ח. כאילו אם אתה  86ביטוי, בסך הכול נטו החברה הפסידה כבערך 

לוקח את ההכנסות בניכוי ההפסדים שהיו, בניכוי ההוצאות שהיו לחברה 

אז בנטו היו הפסדים של  2020אלף ש"ח. אם אתה מסתכל לשנת  86היה 

כחצי מיליון ש"ח מנזקי השריפה. זה הופיע גם בדו"ח הכספי, אתה יכול 

 ם.. יש לך בדיוק את הסכומי20לראות את זה בביאור 

 בגלל זה שאלתי. מר יעקב מזרחי:
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 איך? מר דורון עברי:

 בגלל זה שאלתי. מר יעקב מזרחי:

 '.21' וגם 20גם  מר דורון עברי:

 טוב, בסדר.  מר יעקב מזרחי:

אם אתה רוצה אני יכול להבהיר שתי הבהרות שהן חשובות. אחת זה  מר דני וייס:

הייתה יחסית זעומה  שמרבית הפעילות המניבה שנפגעה בגלל השריפה היא

מכיוון שלמשל התיאטרון הצלחנו להחזיר אותו לפעילות איזה משהו כמו 

חודש וחצי, קצת פחות מחודשיים ובזמן הזה שהוא היה מושבת הפעלנו את 

ההצגות בתיאטרון חולון וכמובן שההצגות חוצה לא נפגעו בכלל. מה שנפגע 

ווח כלשהו מכיוון שכל הכי הרבה זמן זה הספרייה שממילא היא לא מקור ר

השירותים ניתנים בחינם והרוב המכריע של ההוצאות של, הוצאות הביטוח 

עבור השיפוץ בכלל לא עברו דרך מערכת החשבונות של המדיטק הם פשוט 

 שולמו ישירות מהביטוח לספקים.

 מה אתה עושה עם אותם עובדים שלא עובדים באותה תקופה? מר יעקב מזרחי:

צאנו לרובם המכריע של עובדי הספרייה עבודה, אף אחד לא פוטר. כולם מ מר דני וייס:

עבדו בסניפים. הארכנו את שעות הפעילות של הסניפים, של בן יהודה ושבעת 

הסניפים האחרים ושיבצנו אותם לעבודה. אף עובד לא הלך הביתה כתוצאה 

 מהשריפה. 

 אוקיי, אם אין שאלות. מר מוטי ששון:

'? 20-' ל19-מ 3ה לגבי החובות רק. מה הסיבה שהחובות הגיעו לפי רגע שאל מר בר שי:

 מיליון. 2חובות פתוחים, 

חובות פתוחים, חובות פתוחים זה בעצם מה שנקרא, אתה מדבר על  מר דורון עברי:

 הלקוחות?

 .4כן. כן, כן. ביאור  מר בר שי:

לדצמבר של  31-על הלקוחות זה בעצם כל הלקוחות שאם אתה נניח מסתכל  מר דורון עברי:

אותה שנה אז זה בעצם כל הלקוחות שחייבים כסף לחברה. זה לא חוב של 

 החברה, אלא חייבים כסף לחברה.

 לא זה אני מבין, אבל למה זה ככה גדל? מר בר שי:

 למה זה גדל? כי הפעילות גדלה.  מר דורון עברי:

 עילות משמעותית.' הייתה פ21-' וב20-לא הייתה לך פעילות ב מר זוהר נוימרק:

 זה הנורמלי שהיה לפני הקורונה? מר בר שי:

 אבל מתקרב.  full capacity-זה עדיין לא ב מר דורון עברי:
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 טוב, תודה.  מר בר שי:

 אוקיי. אוקיי, מר מוטי ששון:

 אני אוסיף עוד איזה הבהרה, מר דני וייס:

של החברה  2021בדצמבר  31אוקיי מי בעד אישור הדו"חות הכספיים ליום  מר מוטי ששון:

, 6, 5, 4, 3, 2, 1לפיתוח תיאטרון מוסיקה אמנות מחול חולון בע"מ, מי בעד? 

 , אתה בעד?14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7

 לא, אני נמנע. מר זאב ניסים:

 בעד. מי נגד? 14 מר מוטי ששון:

 אין נגד. מר יעקב מזרחי:

 .  אני עובר לסעיף הבא. ושראנמנעים.  4, 3, 2, 1מי נמנע?  מר מוטי ששון:

 דו"חות מילוליים של החברה.  מר יוסי זיידה:

 הדו"ח המילולי. מר מוטי ששון:

 של החברה לפיתוח תיאטרון מוסיקה. מר יוסי זיידה:

 

דו"חות מילוליים של החברה לפיתוח תיאטרון מוסיקה אמנות מחול חולון בע"מ  .9

 2021לשנת 

י זה בעצם דו"ח שכל הגופים הציבוריים בעיקר עמותות כן, הדו"ח המילול מר דורון עברי:

וחברות לתועלת הציבור צריכים בעצם להגיש לרשם העמותות יחד עם 

הדו"חות הכספיים. בעצם הדו"ח הזה הוא מתאר ביותר במלל מי הם בעלי 

התפקידים, מה בגדול הפעילות והוא בעצם ומשבצים שם גם כל מיני 

ספיים. אם, הדו"חות נמצאים מול סכומים מסוימים מהדו"חות הכ

העיניים. עברתם עליהם אבל זה בעצם אתם רואים שם את הרשימה של כל 

בעלי התפקידים, אתם רואים שם את, אתם יכולים לקרוא בתמציתיות את 

הפעילות של החברה ועוד כל מיני נתונים שאנחנו בעצם לוקחים מהדו"חות 

ז אם יש שאלות לגבי זה אני הכספיים ומהדו"חות הכלליים של החברה. א

 אשמח לענות.

אוקיי. מי בעד הדו"חות המילוליים של החברה לפיתוח תיאטרון מוסיקה  מר מוטי ששון:

, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1? מי בעד? 2021אמנות מחול חולון בע"מ לשנת 

ף . אני עובר לסעיאושרנמנעים.  2, 1בעד. מי נגד? מי נמנע?  14, 13, 12, 11

הבא. הדו"חות הכספיים של החברה הכלכלית לפיתוח חולון בע"מ לשנת 

 . בבקשה מוטי. מוטי ענתבי תתפוס מקום ליד השולחן.2021

 תודה רבה לדני, תודה רבה לדורון.  מר יוסי זיידה:
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 2021דו"חות כספיים של החברה הכלכלית לפיתוח חולון בע"מ לשנת  .10

י מנהל הכספים של החברה הכלכלית, נמצאת פה פנינה ערב טוב. מוטי ענתב מר מוטי ענתבי:

שנהב מנכ"לית החברה ונמצא פה מאיר ארביב רואה החשבון של החברה. 

אנחנו מדברים על המאזן  3אני ברשותכם אציג את הדו"חות הכספיים. דף 

'. זה מצב החברה באותו יום, 20' ומספרי השוואה של 21בדצמבר  31ליום 

 9.300-מה שהיה באותו יום. מזומנים, היו בחברה כמה שרואים במאזן זה 

מיליון ש"ח. חובות של  2.5-מיליון. תיק ההשקעות של החברה עמד על כ

מיליון וחוב של  2-אלף ש"ח, חייבים ביתרות חובה כ 42-שוכרי נכסים כ

מיליון. זה חוב שוטף של תשלומים שאנחנו מקבלים בדרך  6עיריית חולון 

ודשיים שלאחר מכן. אנחנו רואים פה שיבוצים לפני כלל במהלך החודש, ח

מיליון. הגידול שאתם רואים  6.971כן. רכוש קבוע. רכוש קבוע עומד על 

ביחס לשנה שעברה זה הקמת המתקנים הפוטוולטים שהחברה הקימה על 

 חשבונה.

 קיבלתם הלוואה מהבנק לא? מר יעקב מזרחי:

שא של ההלוואה, אוקיי. אבל החברה הקימה את קיבלנו. אני כבר אגיע לנו מר מוטי ענתבי:

זה על חשבונה. ההתחייבות להלוואה היא התחייבות של החברה. סך הכול 

מיליון ש"ח. בהתחייבויות השוטפות, עכשיו אנחנו  27.5המאזן עומד על 

מגיעים להלוואה. החוב לשנה השוטפת בגין ההלוואה, ההלוואה היא לזמן 

אלף ש"ח.  420הוא  2022לשנה השוטפת שנת שנה אבל החוב  15ארוך של 

-וזכאים ביתרות זכות כ 11.900כמו כן היה חוב לספקים ונותני שירותים 

שנים  13.5-מיליון. ההתחייבויות לזמן ארוך ויתרת ההלוואה ל 3.800

מיליון ש"ח וההון העצמי של החברה עומד על  5.5, 2022הבאות, אחרי שנת 

מיליון. אם יש שאלות על המאזן, אם  27ל המאזן מיליון. שוב, סך הכו 5.800

 לא אני אעבור,

כן, אתה יכול להרחיב על הספקים הנותרים ונותני שירות? אנחנו חייבים  מר שחר האס:

 מיליון? 12, כמעט 11בעצם 

נכון. זה חוב שוטף. אנחנו משלמים אותו במהלך החודש בדרך כלל  מר מוטי ענתבי:

רך התשלום, הרוב שולם בחודש ינואר וחלק המזומנים שיש משמשים לצו

בפברואר ומרץ. זה חובות שוטפים. אוקיי, אני אעבור לדו"חות רווח והפסד. 

מיליון ש"ח והכנסות  63הכנסות החברה מביצוע פרויקטים עבור העירייה 

 27.800מפעילויות אחרות שזה בעיקרן, רובן זה הכנסות מדמי שכירות 

מיליון ש"ח. עלות ביצוע הפרויקטים הם  90.8מיליון. סך הכול ההכנסות 

מיליון  86. סך הכול העלויות 23.600ועלות ביצוע הפעולות האחרות  62.939

מיליון.  4.200ש"ח מה שהותיר לחברה הכנסות נטו לפני הוצאות תפעול של 
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מיליון, מה שהותיר לחברה השנה רווח תפעולי  2.400הוצאות התפעול היו 

ווח הזה השנה הוא רווח חריג, הייתה הכנסה חריגה שמחוץ מיליון. הר 1.800

לקצב השנתי השוטף שיכול להיות שהיא תקוזז מההכנסות של שנה לאחר 

 מכן אבל בשנה הזאת,

 מאיפה הייתה ההכנסה הזאת? מר יעקב מזרחי:

 הכנסה מעזריאלי.  מר מוטי ענתבי:

 של עזריאלי? מר יעקב מזרחי:

 כן. מר מוטי ענתבי:

 אזור התעשייה?  ב מזרחי:מר יעק

 כן. מר מוטי ענתבי:

 אז אם אתם בזכות למה אתם לוקחים הלוואות? מר יעקב מזרחי:

 סליחה? מר מוטי ענתבי:

 אם יש לכם זכות לקופה למה אתם לוקחים הלוואות? מר יעקב מזרחי:

 טים,אין קשר בין הפעילויות. כשאנחנו עושים פעולות כמו מתקנים פוטוול מר מוטי ענתבי:

 זה תזרימית, מר זוהר נוימרק:

 ,25-שיש לנו הכנסה צפויה ל מר מוטי ענתבי:

 שנה. 25-זה הכנסה ל מר חיים זברלו:

שנה כי אי אפשר  15-שנה אנחנו לוקחים הלוואה ל 25-יש לנו הכנסה צפויה ל מר מוטי ענתבי:

לקחת מעבר, לא כדאי לקחת יותר ואז התזרים המזומני והרווח והפסד הם 

 תקזזים.מ

 אה הבנתי, בסדר.  מר יעקב מזרחי:

 הבנת? מר חיים זברלו:

 וזהו, אם יש שאלות אני אשמח לענות.  מר מוטי ענתבי:

 טוב, יש שאלות? מר מוטי ששון:

 כן, לי יש שאלה. נזכרתי. מר זאב ניסים:

 בבקשה. מר מוטי ענתבי:

א ענית לי מוטי, אמרת אני שאלתי אותך את השאלה הזאת הרבה פעמים ול מר זאב ניסים:

רק, לגבי ההכנסות מעזריאלי. אני יכול לדעת מה אחוז, אחוז ההכנסות 

הכללי של החברה שלכם, של החברה הכלכלית מהתמלוגים של עזריאלי, כל 

 הקומפלקס הזה?
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 לא, אני לא הבנתי את השאלה שלך. אני אנסה,  מר מוטי ענתבי:

 באחוזים כמה זה מהווה, מר חיים זברלו:

 כמה, ר זאב ניסים:מ

 כמה זה מהווה אצלנו בהכנסות? מר מוטי ענתבי:

 נכון, באחוזים. אני מדבר על הכנסות. מר זאב ניסים:

 מיליון זה מהווה בסביבות, 90-מתוך ה מר מוטי ענתבי:

 . 92 מר יעקב מזרחי:

 אחוז.  15בסביבות  מר מוטי ענתבי:

 הבנתי. זה הכנסה שנתית? מר זאב ניסים:

 מהמחזור.  י ענתבי:מר מוט

 בסדר, טוב שנדע. אוקיי, זה בסדר מוטי.  מר זאב ניסים:

 בדרך כלל זה פחות. גב' פנינה שנהב:

 זה לא קשור לעסקה עצמה.  מר מוטי ענתבי:

 זה הולך לעירייה וזה תלוי, זאב גם תלוי, מר מוטי ששון:

 אלה.בכל זאת אני הייתי בין אלה שאישרו את העסקאות ה מר זאב ניסים:

 זה תלוי גם בהיקף האכלוס של המתחם שלהם.  מר מוטי ששון:

 ברור. מר זאב ניסים:

 וכמה אחוזים אכלוס.  90היום הם מדברים ברמה של  מר מוטי ששון:

 ?17מוטי כמה יש לעירייה שם,  מר יעקב מזרחי:

 . 17 מר זאב ניסים:

 . אוקיי מי בעד, מי בעד הדו"חות?17.5% מר מוטי ששון:

 מי בעד אישור,  וסי זיידה:מר י

חברים מי בעד הדו"חות הכספיים של החברה הכלכלית לפיתוח חולון בע"מ  מר מוטי ששון:

 ? מי בעד?2021בדצמבר  31-נכון ל

 פה אחד. מר יעקב מזרחי:

 בעד. זאב ניסים? 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 נמנע, נמנע.  ניסים: מר זאב
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. אני עובר לסעיף הבא. איפה רחמים? אושרבעד, אין נגד, אחד נמנע.  18 מר מוטי ששון:

 תודה רבה לכם, איפה רחמים?

 תודה רבה. גב' פנינה שנהב:

 שב ליד עינב. עדכון התקציב הרגיל, רחמים בבקשה תציג.  מר מוטי ששון:

 יוסי יש פה, פה, גב' אלינור מטלון:

 אני סוגר אותו את האוטו, הולך לשחרר לו את האוטו. עקב מזרחי:מר י

יש את הדו"חות הכספיים של העליון. הכנסת פה בחומר את הדו"חות, אז  גב' אלינור מטלון:

 זהו בדיוק. אז צריך,

 עדכון התקציב הרגיל, רחמים בבקשה תציג.  מר מוטי ששון:

 

 2022עדכון תקציב רגיל לשנת  .11

 ערב טוב. אנחנו פה לעדכון, :מר רחמים בינוני

 רגע אבל אתה לא מקשיב למה שאני אומרת. יש פה, גב' אלינור מטלון:

 מה תקשיב? יש פה ישיבה.  מר מוטי ששון:

 נכון אבל יש פה חומר, יוסי, נו. גב' אלינור מטלון:

 מה זה יוסי? סליחה, רחמים תפתח את הסעיף. מה זה שוק? מר מוטי ששון: 

 אנחנו מדברים על עדכון מתקציב מקורי של, ני:מר רחמים בינו

 יש פה חומר. בגלל זה אני שואלת, גב' אלינור מטלון:

 הבאתם חומר של עמותת עליון. מר שחר האס:

 סעיף הבא, הדיון יתקיים פה. מר מוטי ששון:

 לפני שרחמים מתחיל, אני לא אפריע לרחמים. גב' אלינור מטלון:

 תמשיך.  בבקשה רחמים, מר מוטי ששון:

 ,1,5לתקציב של  1,512,962,767אנחנו מדברים על עדכון של תקציב  מר רחמים בינוני:

 אי אפשר לדבר פה היום. גב' אלינור מטלון:

 זו ישיבה, תתרגלי. יש נוהג לנהל ישיבה.  מר מוטי ששון:

 וואי, באמת. גב' אלינור מטלון:

 הו שמציק לך באותו רגע.את אומרת נו תני לו לסיים לדבר, מש מר מוטי ששון:

אחוז. אתם יכולים לראות פה, יש פה את הפירוט.  1.04. שינוי של 452,823 מר רחמים בינוני:

אלף הכנסות שהיינו אמורים לקבל. זה  240ניקוז ירקון אנחנו עומדים על 
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מיליון בנושא החינוך. קיבלנו מקרן בזמנו  5.150פשוט הפסקת קבלה. 

אלף שהעירייה תיתן, אז  200אלף כנגד  200ם לטובת פסטיבל חבר העמי

אלף ש"ח. זה לגבי ההכנסות. מבחינת ההוצאות  400אתם תראו בהוצאות 

אתם רואים כאן יש פה את כל הסעיפים שהם מחולקים כאן. יש שאלות? 

 אני כאן לכל שאלה שיש.

 ות?כן. בהכנסות נכסים ציבוריים מה, למה בעצם רשות ניקוז העבירה פח מר בר שי:

לא, לא. עד היום רשות ניקוז הייתה מעבירה לנו הכנסות. יצאה שם החלטה  מר רחמים בינוני:

שהעירייה, שהרשויות לא מקבלות יותר הכנסות ולכן הורדנו את ההכנסות 

 שהיו מתוקצבות.

 באמצע שנה מחליטים כזאת החלטה? מר בר שי:

 כן, כן, קורה. מר רחמים בינוני:

  טוב, יפה. מר בר שי:

 אתה מחייך אבל זה משרדי ממשלה.  מר מוטי ששון:

 נכון. מר רחמים בינוני:

 מודיעים לי בדצמבר שמה שהבטיחו בינואר לא יועבר.  מר מוטי ששון:

 לא זו שיטה, שיטה טובה. מר בר שי:

 שיטה גרועה. מר רחמים בינוני:

עובדים. לצערי ככה השיטות, ככה משרדי ממשלה וגופים ממשלתיים ככה  מר מוטי ששון:

 הרב אבל זה לא, לא כזה בהיקפים כאלה גדולים.

 לא, זה עדיין רבע מיליון שקל. זה לא, מר בר שי:

 ואז הם מעמידים אותך בפני עובדה ואתה צריך להתגבר על הפערים שנוצרו.  מר מוטי ששון:

ת אז מה, פשוט גם הממשלה החליטה שהיא נותנ 317-ובשירותים הנוספים ב מר בר שי:

 הכנסה לגבי שמירה? 

אלף ש"ח  200מה? כן, לא, יש פה השתתפות ממשלה בשמירה. כן, קיבלנו  מר רחמים בינוני:

מיליון של שמירת חברות הועד. אנחנו  1.5לנושא הזה וקיבלנו, יש לנו עוד 

חודשים. אז  12הרי מה שקורה יש לנו שומרים שאנחנו מעסיקים אותם 

את השומרים לטובת קייטנות וכל הזה וזה בחודשיים קיץ אנחנו נותנים 

 הכסף שנכנס לטובת השמירה. 

בהוצאות, תשתיות דרכים ותאורה שכירת רכב לימים  7.4.1.4-אוקיי. מה ב מר בר שי:

 גשומים. אני מעריך שהשנה כבר לא יהיו ימים גשומים יותר?



 548פרוטוקול  01.05.2022 –ליום  54מס'  ---ישיבת מועצה  חולון 18 -מועצת העיר ה

 

49 
 

כשיש שיטפונות אז באוקטובר, נובמבר, דצמבר יכול להיות שיהיו. פשוט  מר רחמים בינוני:

אנחנו שמים את הרכבים האלה גם לעשות חסימות כי הקטנועים לא יכולים 

לנסוע, של השיטור והפיקוח, ומה שזה עושה זה מונע שאנשים נכנסים 

ש"ח רכב ואתה מונע פה  200-300לאזורי סכנה. זה עלות נמוכה מאוד של 

 הרבה.

 אז זה בעצם שכירות של, מר בר שי:

אנחנו משלמים תקציב שבמידה שיש שיטפונות ונצטרך עזרה של חסימות  וני:מר רחמים בינ

 כבישים במקום הקטנועים נוכל לעשות את זה. 

 . המסופוני חניה.7.8.1.1כן, ולגבי  מר בר שי:

כן, הפיקוח, לטובת הפיקוח העירוני יש מסופונים לטובת המפקחים שהם  מר רחמים בינוני:

ולא צריכים לבוא אחרי זה למקום העבודה נכנסים אונליין בתוך השטח 

 ולהקליד. 

טוב, אז פה יש לי איזו הערה כללית כי יצא שהגבתי כמה פעמים פנייה  מר בר שי:

 למוקד העירוני ותמיד כותבים שהפנייה טופלה ולא, לא קורה כלום. 

 אבל זה לא קשור לזה, סליחה שאני אומר. מר רחמים בינוני:

 זה קשור. מר בר שי:

לא, אני אומר כשהולך מפקח ורואה בעיה והוא רוצה לצלם אותה ולתעד  רחמים בינוני: מר

 אותה. יש לו מסוף, הוא מצלם ומתעד אותה.

 אבל אם לא מצלמים אז למה צריך? מר בר שי:

לא, אבל אתה אומר, סליחה, שאתה פונה למוקד ואתה רוצה לפנות בפנייה.  מר רחמים בינוני:

 זה משהו אחר. 

 מה, לא מגיע פקח ובודק את העניין? ר שי:מר ב

 לא, אני אומר. הפקחים עושים סיור בעיר כל הזמן, מגלים כל מיני,  מר רחמים בינוני:

 הם לא מגלים כלום. אם מגלים להם הם מגלים.  מר יעקב אחדות:

 באמת, יש דו"חות. מר מוטי ששון:

 לא, אז אני אצלם פעם הבאה אשלח לך.  מר בר שי:

 מה השאלה? מה מתייחס לפה? שאלת שאלת הבהרה. טי ששון:מר מו

 לא, אני יודע שזה לא רק אליך זה באגף התקציבי אבל, מר בר שי:

דווקא החוויה שלי היא אחרת. כל פנייה כאזרחית, כתושבת חולון בחיים  גב' נעה צ'פליצקי:

 אני לא אומרת שאני חברת מועצה, מתקשרים אליי,

 נים, חוסמים להם חניות,כולם מתלונ מר בר שי:
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 בר מה זה רלוונטי לדיון? מר מוטי ששון:

 מה זה רלוונטי? כי מוסיפים לתקציב. מר בר שי:

 זה התקציב נו אז מה. מר מוטי ששון:

'אני נמצא פה ופה ופה, מה בדיוק הפנייה'. ובחיים לא אמרתי שאני חברת  גב' נעה צ'פליצקי:

 מועצה.

 ה,אז אני אשלח תמונ מר בר שי:

 הוא יענה לך.  מר מוטי ששון:

מדובר על יוזמות, בר, לא על מה שאתה פנית. על היוזמות שלו, מסתובב  מר יוסי זיידה:

 רואה מפגע, הוא מצלם מיקום, מתעד. 

 הוא מביא הרבה מפגעים.  מר חיים זברלו:

ם . למה אנחנו מוסיפים? כאילו, זה שנתיי8.2.6.5המחלקה לאירועים סעיף  מר בר שי:

 של בחירות?

 לא, לא. מר רחמים בינוני:

 מה זה רלוונטי? מר מוטי ששון:

 מה שייך, עוד שנה בחירות יש עוד זמן. מר חיים זברלו:

 לא, מירוץ חולון תמיד מתחיל שנתיים לפני בחירות. זה קבוע.  מר בר שי:

 קודם שהקורונה תגמר. מר זוהר נוימרק:

עיר, ביקש לעשות הוא אמר אני לא יכול לעשות את פנה שמשון להנהלת ה מר רחמים בינוני:

האליפות הבינלאומית. היא לא תתקיים השנה. ביקש לעשות את מירוץ 

 חולון, הביא את המשמעויות,

 במקום האקרובטיקה? מר בר שי:

 מה? מר רחמים בינוני:

 לא אקרובטיקה, התעמלות אמנותית. מר מוטי ששון:

 ת. התעמלות אמנותי מר רחמים בינוני:

קילומטר. רצינו  10זה משהו אגב שכבר היה שנים, זו הייתה מסורת של  מר יעקב אחדות:

קילומטר. לא יצא השנה, אולי שנה הבא. אבל זה משהו  21להגביר, לעשות 

 הכרחי שחייבים לעשות. 

 אז למה זה תוספת לעומת האליפות? מר בר שי:

 ה מתוקצב. לא, כי לא תקצבנו. כי זה לא הי מר רחמים בינוני:

 הבנתי. מר בר שי:
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 עכשיו, כשאפשר ליישם את זה אז תקצבנו.  מר רחמים בינוני:

 אז רגע, אז היקף הפעילות של התעמלות אמנותית זה במינוס? גב' עינב קפלן בשארי:

 אלף שם. 270-אלף, את ה 270-הורדנו את ה מר רחמים בינוני:

 מיליון.  10כן,  מר בר שי:

 מיליון מהרזרבות? 10לממן את זה לקחה  בשביל מר שחר האס:

 כסף קטן.  מר חיים זברלו:

 לא לזה, סך הכול כל התוספות שאתה רואה בחינוך וכל התוספות שיש כאן. מר רחמים בינוני:

 מיליון.  10הכול זה  מר חיים זברלו:

 כן.  מר רחמים בינוני:

 2022ור התקציב הרגיל לשנת עוד שאלות? יש עוד שאלות? אוקיי מי בעד איש מר מוטי ששון:

.ש"ח אני חוזר ואומר, 1,528,752,823-שמסתכם בצד ההוצאות וההכנסות ל

. מי 10.04.2022-לצד ההכנסות וההוצאות על פי מכתבו של גזבר העירייה מה

נגד. מי  4. 4, 3, 2, 1בעד. מי נגד?  12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 בעד?

אני עובר לסעיף הבא. יאללה, תקציב התב"רים.  .אושרנמנעים,  2נמנע? 

 בבקשה.

 

 2022עדכון תב"רים לשנת  .12

. אני עובר על הסעיפים. 7,131,092יש כאן, אנחנו מדברים כאן על תוספת של  מר רחמים בינוני:

יש פה החלפת רכבים, יש פה ניידת של סמדר בן אהרון לטובת בני נוער 

 אלף ש"ח. 150בסיכון. ניידת ישנה, ביקשו להחליף 

 ניידת שמסתובבת בלילות. מר מוטי ששון:

 נכון. מר רחמים בינוני:

 מה שקראו לה פעם ניידת על"ם.  מר יוסי זיידה:

 נכון. מר רחמים בינוני:

 מוטי מגיע לך מזל טוב. מר שי קינן:

 מה קרה? מר זאב ניסים:

 שנים.  6אחרי  מר מוטי ששון :

 נו לראש העיר רכב, כן. שנים החלפ 6אחרי  מר יוסי זיידה:

 בשעה טובה. מר שחר האס:

 שנים.  3אפשר כל  עו"ד יונת דיין:
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הבעיה היא, הבעיה היא שהוא בא ואומר לי אתה משוגע איך אתה נוסע. זה  מר מוטי ששון:

 מנהל מחלקת הרכב.

 ק"מ, מה יש להחליף. אוטו חדש. 10,000-עוד לא הגעת ל מר זאב ניסים:

לא אני, אלה ההוראות. ההוראות שכל, ברגע שעברו, עברו לליסינג אז זה  מר מוטי ששון:

 . 3עושים 

 אלף ק"מ, מוטי עבר את שניהם. 150שנים או  3 עו"ד יונת דיין:

יש שם, נכנסתי למוסך וברגע ששמע חבר'ה אין מה לעשות יש פה הוצאה  מר מוטי ששון:

 גבוהה מאוד. יש שם נזילה של שמן כל הזמן. 

 זה מה שנקרא מוטי קיבלת את דין התנועה.  ן:מר שי קינ

 אבל אנחנו, מר יוסי זיידה:

הייתי ממשיך, אבל הוא אומר לי שיש נזילה. אני רואה כל פעם ליד הבית  מר מוטי ששון:

 שלי, אוקיי סיימת? 

 אם יש שאלות אני אענה. מר רחמים בינוני:

 חברים יש שאלות על התב"רים? מר מוטי ששון:

כן, לגבי הגינות כלבים יש שם תוספת במקביל גם נהרסה גינת כלבים  מר בר שי:

 בכניסה לחולון.

 אלף ש"ח לטובת גינת כלבים בפארק פרס.  45אנחנו מדברים על תוספת  מר רחמים בינוני:

 אז אנחנו לא מקבלים איזה פיצוי מנת"ע על גינת הכלבים שנהרסה כבר? מר בר שי:

 ליד, זה בכניסה לחולון.  גינת כלבים גב' אלינור מטלון:

 כלום? פשוט נהרסה וזהו? מר בר שי:

 נת"ע מעלינו עכשיו. מר מוטי ששון:

 מה זה? מר בר שי:

 נת"ע עכשיו מעלינו.  מר מוטי ששון:

 לא, אבל הם הורסים פשוט גינת כלבים וזהו? מר בר שי:

 לקחו ואין עכשיו יותר באזור הזה. גב' אלינור מטלון:

הם לקחו דברים יותר גרועים. הם לקחו ותמרור, רשות התמרור עכשיו הם  מר יוסי זיידה:

 מעליה גם כן. 

 הם מעלינו.  מר מוטי ששון:

 הם מעל כולם. גב' רבקה עדן:
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 עכשיו, ברגע שהם יחזירו את המצב צריך להחזיר את המצב לקדמותו. מר מוטי ששון:

 אה, אנחנו צריכים להקים אותה מחדש בעצם? מר בר שי:

 כן. ר יוסי זיידה:מ

אז מה שיוצר מצב עכשיו שנוצר באמת בשכונה הכי גדולה באגרובנק אין  גב' אלינור מטלון:

בכלל גינות כלבים היום. יש רק אחת מאחורי גן השומרון ויש שם מצוקה 

 מאוד מאוד קשה. 

אבל הצלחנו להוציא משם בזכות נת"ע הצלחנו להוציא משם את מה, את  מר מוטי ששון:

 רנספורמטור הגדול שרצו לשים בתוך גן תומר.הט

 אה, העבירו אותו משם במקום?  מר בר שי:

 הם התכוונו לשים חדר, מר יוסי זיידה:

 שנאים. מר שחר האס:

טרנספורמטור בגינת התומר אבל זה היה מאוד לא ראוי בתוך, באמצע  מר יוסי זיידה:

 שכונה.

 שמנו את זה בפסגות. מר שחר האס:

 הצלחנו להשפיע עליהם ולהעביר את זה לפסגות. יידה:מר יוסי ז

אז אפשר אולי באמת בגן התומר חלק מהגן לעשות אותו באמת, להכין אותו  גב' אלינור מטלון:

 לגינת כלבים?

 תעשי גינת כלבים, מר יוסי זיידה:

 רק עכשיו שיפצו את התומר.  עו"ד יונת דיין:

 אוקיי, נושא לבדיקה. מר יוסי זיידה:

לא אבל כאילו אין, האזור הזה השכונה הזאת רבויה בבעלי חיים, רבויה  אלינור מטלון: גב'

בכלבים ואין שם שום גינת כלבים. חלק מגינת אביב, השומר. יש שם מצוקה 

 גדולה מאוד.

 בקשות לגינות כלבים זה מגיע ובודקים את זה עם, מר מוטי ששון:

 יש גינה אחת, גב' אלינור מטלון:

 אוקיי מי בעד? שון:מר מוטי ש

 רגע שאלה נוספת אחרונה לגבי המטרו.  מר בר שי:

 אוקיי מי בעד אישור תב"רים? מר מוטי ששון:

 הוא באמצע שאלה.  מר שחר האס:

 רואים את המטרו, רואים את הסיבים האופטיים, מר רחמים בינוני:
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 אבל למה זה מיליון? מר בר שי:

 מצלמות?של המצלמות רחמים, של ה מר שחר האס:

 בין היתר לטובת המצלמות. מר רחמים בינוני:

 טוב חברים. מר יוסי זיידה:

 לא, אבל למה מיליון? מה,  מר בר שי:

 כי הם ביקשו עוד מיליון ש"ח כדי להמשיך את הפרויקט.  מר רחמים בינוני:

ש"ח על פי מכתבו של גזבר  7,131,092אוקיי, מי בעד אישור התב"רים?  מר מוטי ששון:

, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1, של אמנון ארץ קדושה. מי בעד? 10.04.2022-עירייה מה

. אני אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים  18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8

 עובר לסעיף הבא. בבקשה דברי את.

 

 הארכת שירות למר שמעוני ארי מורה לפיזיקה תיכון הרצוג למשך שנה .13

ארכת שירות לשמעוני ארי, מורה לפיזיקה בתיכון. כמו שאנחנו, בדיוק, כל ה עו"ד יונת דיין:

 פעם מסבירים, יש מחסור מאוד גדול במורים מקצועיים ולכן,

 אז צריך אותו לשנתיים. מר זאב ניסים:

זה הצורך המיוחד שאנחנו מבקשים את אישור המועצה מאחר ועברו את גיל  עו"ד יונת דיין:

70. 

 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1וקיי, מי בעד? א מר מוטי ששון:

 .אושרבעד. אין נגד אין נמנעים. 

 

 הארכת שירות למר גרבר ויקטור למורה למתמטיקה תיכון איילון למשך שנה .14

 הארכת שירות לגרבר ויקטור. הוא גם הוא מורה לפיזיקה בתיכון, עו"ד יונת דיין:

 רשום מתמטיקה. ר מטלון:גב' אלינו

סליחה למתמטיקה, סליחה. אני עייפה. מורה למתמטיקה בתיכון איילון,  עו"ד יונת דיין:

גם במקצוע הזה יש לנו מחסור מאוד גדול במורים ולא מצליחים לגייס. לכן 

 .70הבקשה להאריך מעבר לגיל 

 למשך שנה. מי בעד? מר מוטי ששון:

 כולם. מר זאב ניסים:

 . אוקיי.אושרבעד, אין נגד אין נמנעים.  18 ששון:מר מוטי 
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 הארכת שירות לגב' מרמור וולף מרים מורה לתיאטרון תיכון הרצוג למשך שנה .15

וולף מרים רכזת ומורה לתיאטרון בהרצוג, מכיוון שהמגמה בעיקר תלויה  עו"ד יונת דיין:

 בה כרגע קיבלתם שם את הנימוקים. גם לה, זה כמובן לא מונע קידום

אחרים ולא רוצים מי שכבר התחיל את המגמה ואמור לגשת לבגרות. לכן 

 מבקשים אישור.

בעד, אין נגד  18אוקיי מי בעד? אוקיי בעד כולם. שי אתה גם כן בעד? אוקיי.  מר מוטי ששון:

 .אושראין נמנעים, 

 

 הארכת שירות לגב' לילייב לאה מורה לכימיה תיכון איילון למשך שנה .16

לילייב לאה, מורה לכימיה תיכון איילון. שוב, מחסור במורים מקצועיים  ן:עו"ד יונת דיי

 ומבקשים הארכה לשנה. 

 .אושרבעד, אין נגד אין נמנעים,  18מי בעד? מי בעד?  מר מוטי ששון:

 רגע. מר יוסי זיידה:

חברים, דקה אחת רגע. רבקה מעלה כאן איזו בעיה, אם אפשר להקדים את  מר מוטי ששון:

 .19:00-ת של המועצה להישיבו

 . 19:00-ל גב' רבקה עדן:

 אין בעיה. גב' נעה צ'פליצקי:

 צריך להצביע על זה.  מר מוטי ששון:

 אני אומרת לך.  גב' נעה צ'פליצקי:

 , מי בעד מי נגד. 19:00נעשה הצבעה. רבקה מציעה  מר יוסי זיידה:

 .19:30 מר זאב ניסים:

 . רבקה מה ההצעה?20:00 מר שחר האס:

 אבל, 19:00ההצעה היא  גב' רבקה עדן:

 , אפשר לעלות,19:00 מר שחר האס:

 רגע בואו, מר יוסי זיידה:

 עדיף? 19:30רגע,  גב' רבקה עדן:

חבר'ה. חבר'ה, יש פה חברים שצריכים את זה. אוקיי חברים, שי אני מציע  מר מוטי ששון:

 לך לחזור בך ממה שאמרת.

 .19:00 מר יוסי זיידה:

 שי. רגע, רגע. חברים הישיבה נעולה.  שון:מר מוטי ש
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